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AK PARTİ İSTANBUL İL SİYASİ VE HUKUKİ İŞLER BAŞKANLIĞI TEŞKİLAT İÇİ HAFTALIK BÜLTENİ

KATLİAM ŞEBEKESİNİ 
DURDURMAK İÇİN NEYİ 

BEKLİYORSUNUZ?

Birleşmiş Milletler 79. 
Genel Kurulu’nda konuşan 
Cumhurbaşkanımız 
Recep Tayyip Erdoğan, 
“BM Güvenlik Konseyi, 
Gazze soykırımının 
önüne geçmek, bu zulme, 
bu barbarlığa ‘dur’ 
demek için daha neyi 
bekliyorsunuz? Filistin 
halkıyla birlikte kendi 
vatandaşlarının canını 
tehlikeye atan katliam 
şebekesini durdurmak için 
daha neyi bekliyorsunuz?” 
açıklamasında bulundu.



Cumhurbaşkanı 
Yardımcımız Cevdet 
Yılmaz ve İl Başkanımız 
Sayın Osman Nuri 

Kabaktepe’nin katılımlarıyla, 
Esenler Belediyemiz tarafından 
kurulan Prof. Dr. Sadettin Ökten 
Şehir Düşünce Merkezi, anlamlı 
bir buluşmaya ev sahipliği yaptı. 
Bu özel etkinlikte, şehirlerimizin 

tarihini, kültürünü, sosyolojik ve 
teknolojik gelişimlerini ele alarak 
gelecek vizyonunu şekillendirecek 
fikir alışverişleri yapıldı.

Cumhurbaşkanı Yardımcımız 
Cevdet Yılmaz, Prof. Dr. Sadettin 
Ökten Şehir Düşünce Merkezi’nin 
şehrin gelişiminde üstlendiği 
rolü takdir ederek, merkezin 
şehirlerimize kazandırdığı değerli 

eserler ve yeni projeler için önemli 
bir fikir platformu olduğunu 
vurguladı. İl Başkanımız Sayın 
Osman Nuri Kabaktepe ise, 
İstanbul’un geleceğine yön verecek 
bilimsel ve sosyolojik çalışmaların, 
böylesi düşünce merkezlerinde ele 
alınmasının büyük önem taşıdığını 
ifade etti.

Esenler Belediye Başkanımız 
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HABER 02

FİKİR VE BİLİM 
İNSANLARIYLA 

ŞEHİRLERİMİZİN 
GELECEĞİ 

KONUŞULDU

Cumhurbaşkanı Yardımcımız 
Cevdet Yılmaz ve İl Başkanımız 
Osman Nuri Kabaktepe, Esenler 
Belediyesi tarafından kurulan 
Prof. Dr. Sadettin Ökten Şehir 
Düşünce Merkezi’nde fikir ve 
bilim insanları ile gerçekleştirilen 
buluşmada şehirlerimizin tarihini, 
kültürünü ve geleceğini ele 
alan verimli bir fikir alışverişine 
katıldı.
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Tevfik Göksu’nun ev sahipliğinde gerçekleşen 
buluşmada, kıymetli hocalarımız ve bilim kurulu 
üyelerimizin katılımlarıyla şehrimizin sosyolojik 
ve kültürel yapısına dair verimli bir sohbet 
ortamı oluştu. AK Parti İstanbul olarak, şehre 
dair vizyonumuzu geleceğe taşıyan bu tür 
platformların önemini bir kez daha vurguluyor, 
katkılarından dolayı tüm katılımcılara teşekkür 
ediyoruz.

Şehirlerimizin tarihine ve kültürel zenginliğine 
değer katan Prof. Dr. Sadettin Ökten Şehir 
Düşünce Merkezi gibi kuruluşlarımızla, İstanbul’un 
geleceğini hep birlikte inşa etmeye devam 
edeceğiz.
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AK PARTİ İSTANBUL’DAN ULAŞTIRMA 
BAKANIMIZLA BİRLİKTE İSTANBUL’UN 
MEGA PROJELERİNE YAKIN TAKİP

Ulaştırma Bakanımız 
Abdulkadir Uraloğlu ve AK 
Parti İstanbul İl Başkanımız 
Osman Nuri Kabaktepe, 
İstanbul’da devam eden 
Halkalı-İstanbul Havalimanı 
Metro Hattı inşaatını yerinde 
inceledi. Mega projelerle 
İstanbul’un ulaşımını daha da 
ileriye taşımak için büyük bir 
vizyonla çalışmalar devam 
ediyor.
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İstanbul’un ulaşım altyapısına 
değer katan mega projeler 
hız kesmeden devam ediyor. 
Ulaştırma Bakanlığımızın 

öncülüğünde hayata geçirilen ve 
İstanbul’un ulaşım sorunlarını çözmeye 
yönelik önemli projelerden biri olan 
Halkalı-İstanbul Havalimanı Metro 
Hattı’nın inşaatı, Ulaştırma Bakanımız 
Sayın Abdulkadir Uraloğlu ve AK Parti 
İstanbul İl Başkanımız Sayın Osman Nuri 
Kabaktepe tarafından yerinde incelendi.

Gayrettepe-İstanbul Havalimanı 
hattında yaklaşık 11 milyon 800 bin yolcu 
taşınırken, Sirkeci-Kazlıçeşme hattında 
ise yaklaşık 2 milyon 100 bin yolcuya 
ulaşıldı. Marmaray ise bugüne kadar 1 

milyar 200 bin yolcu taşıyarak ulaşımın 
bel kemiği oldu. Bu başarılı projeler 
İstanbul’un geleceğine yapılan büyük 
birer yatırımdır. AK Parti İstanbul olarak, 
İstanbul’u daha yaşanabilir ve modern 
bir mega kent haline getirmek için 
Ulaştırma Bakanlığımızın öncülüğünde 
çalışmalarımıza büyük bir vizyonla 
devam ediyoruz. Halkalı-İstanbul 
Havalimanı Metro Hattı, bu vizyonun 
önemli bir parçası olarak İstanbullulara 
sunulacak. Vatandaşlarımızın günlük 
yaşamlarını kolaylaştıracak bu tür 
projelerle İstanbul’un ulaşımda 
uluslararası bir cazibe merkezi haline 
gelmesi için var gücümüzle çalışmaya 
devam edeceğiz.



MİLLETVEKİLLERİMİZ 
SAHA ÇALIŞMALARINA 
DEVAM EDİYOR
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İstanbul Milletvekillerimiz Empati İstanbul programları 
kapsamında ilçelerimizde saha çalışmalarına 
devam ediyor. Teşkilat mensuplarımızla birlikte 
ilçelerimizdeki çeşitli kurum, hastane, Sivil 
Toplum Kuruluşları ve dernekleri ziyaret eden 

Milletvekillerimiz esnafımızı ve hanelerimizi de ziyaret ederek vatandaşlarımızın 
hatırını sordular. İlçe sakinlerimizin talep ve önerilerini dinlediler.

SÜLEYMAN 
SOYLU
Önceki dönem 
İçişleri Bakanımız, 
İstanbul Milletvekilimiz 
Süleyman Soylu 
bu hafta Empati 
İstanbul programları 
kapsamında Fatih 
ilçemizde Cuma 
namazı sonrasında 
cami cemaati ile bir 
araya geldi. Daha 
sonra esnaf ziyaretinde 
bulundu.

Fatih
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BÜŞRA PAKER
İstanbul Milletvekilimiz Büşra Paker bu hafta Empati İstanbul programları 
kapsamında Fatih ilçemizde hane ziyareti ve muhtarlık ziyaretlerinde bulundu.

ADEM YILDIRIM
İstanbul Milletvekilimiz Adem Yıldırım bu hafta Empati İstanbul programları kapsamında cuma namazı sonrası vatandaşlarla bir araya 
geldi. Daha sonra muhtarlık ve esnaf ziyaretleri ile programına devam etti.
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Güngören

Pendik

YÜCEL ARZEN
İstanbul Milletvekilimiz Yücel 
Arzen Hacıoğulları bu hafta 
Empati İstanbul programları 
kapsamında Güngören 
ilçemizde cuma namazı 
çıkışı Cami cemaati ile bir 
araya geldi. Daha sonra 
okul ve lokal ziyaretlerinde 
bulundu.

HASAN TURAN
İstanbul Milletvekilimiz 
Hasan Turan bu 
hafta Empati 
İstanbul programları 
kapsamında Pendik 
ilçemizde Cami 
cemaati ile buluşma, 
Kur’an kursu ziyareti 
ve esnaf ziyaretlerinde 
bulundu.
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AZMİ EKİNCİ
İstanbul 
Milletvekilimiz 
Azmi Ekinci bu 
hafta Empati 
İstanbul programları 
kapsamında Pendik 
ilçemizde Kızılay 
ziyareti ve esnaf 
ziyareti yaptı. 
Ardından kitap fuarı 
açılışına katıldı.

NURETTİN ALAN
İstanbul Milletvekilimiz Nurettin alan bu hafta Empati İstanbul programları kapsamında Pendik ilçemizde cuma namazı sonrası Cami 
cemaati ile bir araya geldi. Daha sonra esnaf ziyareti, dernek ziyareti ve kanaat önderi ziyaretleri ile programını sonlandırdı.
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CÜNEYT YÜKSEL
İstanbul Milletvekilimiz 
Cüneyt Yüksel bu 
hafta Empati İstanbul 
programları kapsamında 
Pendik ilçemizde cuma 
namazı sonrasında 
vatandaşlarla bir araya 
geldi. Akabinde Pendik 
belediyesince düzenlenen 
çorba dağıtımına eşlik 
etti. Daha sonra pazar 
yeri ziyareti ve dernek 
ziyaretleri ile programına 
devam etti.

HULUSİ ŞENTÜRK
İstanbul Milletvekilimiz Hulusi Şentürk bu hafta Empati İstanbul programları kapsamında 
Pendik ilçemizde cuma namazı sonrası Cami cemaati ile bir araya geldi. Daha sonra 
dernek ziyareti ve kanaat önderi ziyaretlerinde bulundu.
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MİLLETİMİZİN 
BAŞI SAĞOLSUN

İl Başkanvekilimiz Akın 
Bayram şehit polis 
memurumuz Şeyda Yılmaz’ın 
Vatan Caddesindeki Emniyet 
binasında düzenlenen 
cenaze törenine katıldı. 

İl Başkanvekilimiz Akın Bayram; 
“Ümraniye’de görevi esnasında 
çıkan çatışmada şehit olan polis 
memurumuz Şeyda Yılmaz’a 

Allah’tan rahmet, ailesine ve Emniyet 
Teşkilatımıza başsağlığı diliyorum. 
Çatışmada yaralanan polis memurumuza 
ise acil şifalar diliyorum. Milletimizin başı 
sağ olsun.” ifadelerini kullandı.
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İL GENÇLİK KOLLARIMIZIN 
MÜNAZARA YARIŞMASI 
FİNALİNE KATILDIK

İl Başkanvekilimiz Akın Bayram il 
Gençlik Kolları Başkanlığımız tarafından 
düzenlenen ilçeler arası münazara 
yarışması finalina katıldı. 

İl Başkanvekilimiz Bayram; “Büyük Türkiye 
idealini miras kabul ederek çalışan “Kim var” diye 
sorulduğunda sağına soluna bakmadan “ben varım” 
cevabını veren, “benim olmadığım yerde kimse yoktur” 
duygusuyla hareket eden gençlerimiz. Geleceğin 

Türkiye’si gözlerinizdeki , samimiyet ve yüreklerinizdeki inancın 
eseri olacak. İyiki varsınız…” ifadelerini kullandı.



GAZİOSMANPAŞA
Gaziosmanpaşa İlçe Başkanlığı

İLÇELERİMİZE ZİYARETLER
İl Başkanvekilimiz Akın Bayram ilçelerimize yapmış olduğu ziyaretlerine ve saha 
programlarına devam ediyor. Başkanımız teşkilatımızla birlikte Gaziosmanpaşa, 

Esenler ve Kadıköy ilçelerimizde ziyaretlerde bulundu.

İl Başkanvekilimiz Akın Bayram bu hafta Gaziosmanpaşa ilçemizdeydi. 
Saha programlarımız öncesinde ilçe başkanlığımızda teşkilatımızla 
buluşarak istişarelerini gerçekleştiren Başkanımız Bayram İlçe Yönetim 
Kurulu toplantısına da katıldı.
İl Başkanvekilimiz Akın Bayram konuşmasında; “Aslımıza, köklerimize, 
iradesiyle ve desteğiyle bizi bu makamlara taşıyan aziz milletimize, 
bizi var eden ilkelerimize çok daha sıkı sarılacağız. Kurduğumuz gönül 
birlikteliğini daha çok çalışarak, daha çok mücadele ederek büyütecek, 
samimiyet ve gayretle çalışmalarımızı sürdürmeye devam edeceğiz.” 
dedi. 
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Gaziosmanpaşa Adliyesi

Gaziosmanpaşa Eğitim Araştırma Hastanesi 

İl Başkanvekilimiz Akın Bayram 
Gaziosmanpaşa Adliyesi’ne ziyarette 
bulundu. İl Başkanvekilimiz Bayram; 
“Gaziosmanpaşa Cumhuriyet Başsavcısı 
Haydar Memiş Bey’i teşkilat mensuplarımız 
ile ziyaret ederek istişarelerde bulunduk. 
Misafirperverlikleri ve hoş sohbetleri için 
kıymetli Başsavcımıza teşekkür eder, 
çalışmalarında başarılar dileriz.” ifadelerini 
kullandı.

İl Başkanvekilimiz Akın Bayram Gaziosmanpaşa 
Eğitim ve Araştırma Hastanesi’ni ziyaret etti. İl 
Başkanvekilimiz Bayram; “Başhekimimiz Mustafa 
Çalık Bey’i teşkilat mensuplarımız ile ziyaret 
ederek istişarelerde bulunduk. Misafirperverlikleri 
ve hoş sohbetleri için kıymetli Başhekimimize 
teşekkür eder, çalışmalarında başarılar dileriz.” 
şeklinde konuştu.
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Barboros Hayrettinpaşa ve Mevlâna Mahalle Muhtarlıklarımız

İl Başkanvekilimiz Akın Bayram teşkilat mensuplarımızla birlikte Barboros 
Hayrettinpaşa Mahalle Muhtarımız Enver Çatalkaş ve Mevlâna Mahalle Muhtarımız 
Zeki Eşgünoğlu’nu ziyaret etti. İl Başkanvekilimiz Bayram misafirperverlikleri ve 
hoş sohbetleri için kıymetli muhtarlarımıza teşekkür ederek, millete hizmet yolunda 
çalışmalarında başarılar dileklerinde bulundu.

Karayolları ve Mevlana Mahalle Başkanlarımıza Ziyaret

İl Başkanvekilimiz Akın Bayram teşkilat mensuplarımızla 
Karayolları Mahalle Başkanımız Zakir Tapan ve Mevlana 
Mahalle Başkanımız Yusuf Polat’ı iş yerlerinde ziyaret ettiler. İl 
Başkanvekilimiz Bayram; “Misafirperverlikleri ve hoş sohbetleri 
için kıymetli başkanlarımıza teşekkür eder, çalışmalarında 
başarılar dileriz.” ifadelerine yer verdi.
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Esenler Şehir Düşünce Merkezi
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İl Başkanvekilimiz Akın Bayram Esenler Belediye 
Başkanımız Mehmet Tevfik Göksu’yu Esenler Şehir 
Düşünce Merkezi’nde ziyaret etti. İl Başkanvekilimiz 
Bayram; “Teşkilat mensuplarımızla Esenler Belediye 
Başkanımız Mehmet Tevfik Göksu’yu ziyaret ederek 
istişarelerde bulunduk. Nazik misafirperverlikleri ve 
hoş sohbetleri için kıymetli başkanımıza teşekkür eder, 
çalışmalarında başarılar dileriz.” ifadelerini kullandı.

ESENLER
Esenler İlçe Başkanlığı

İl Başkanvekilimiz Akın Bayram 
saha programları öncesinde 
Esenler İlçe Başkanlığımızda 
teşkilatımızla buluşarak 
istişarelerini gerçekleştirdi. 
Ardından İlçe Yönetim Kurulu 
toplantısına katılan Başkanımız 
Bayram; “AK Parti olarak 
azmimizden, hedefimizden, 
hayallerimizden, irademizden 
vazgeçmeden ilerlemek bizim 
en büyük karakterimizdir. 
Bu ilkeler ışığında durmadan 
yorulmadan mücadele eden tüm 
teşkilatlarımıza gönülden teşekkür 
ediyorum.” şeklinde konuştu.



Esenler Kaymakamlığı

Esenler SGK Müdürlüğü
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İl Başkanvekilimiz Akın Bayram Esenler Kaymakamlığı’na ziyarette bulundu. İl Başkanvekilimiz 
Bayram; “Esenler Kaymakamımız Süleyman Özçakıcı Bey’i teşkilat mensuplarımız ile ziyaret ederek 
istişarelerde bulunduk. Misafirperverlikleri ve hoş sohbetleri için kıymetli Kaymakamımıza teşekkür eder, 
çalışmalarında başarılar dileriz.” dedi.

İl Başkanvekilimiz Akın 
Bayram Esenler SGK 
Müdürlüğü’nü ziyaret etti. 
İl Başkanvekilimiz Bayram; 
“Esenler SGK Müdürümüz 
Suna Çiftekuş Hanım’ı teşkilat 
mensuplarımız ile ziyaret 
ettik. Misafirperverlikleri ve 
hoş sohbetleri için kıymetli 
müdürümüze teşekkür eder, 
çalışmalarında başarılar 
dileriz.” ifadelerine yer verdi.



Atışalanı ve Kazım Karabekir Mahalle Muhtarlıkları

Mahalle Başkanlarımıza ziyaret

Menderes Mahalle Muhtarımıza taziye ziyareti
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İl Başkanvekilimiz Akın Bayram 
Menderes Mahalle Muhtarımıza 
taziye ziyaretinde bulundu. 
İl Başkanvekilimiz Bayram; 
“Menderes Mahalle Muhtarımız 
Bilal Koca’ya amcasının vefatı 
dolayısıyla taziyede bulunduk. 
Merhuma Allah’tan rahmet, 
ailesi ve sevenlerine başsağlığı 
dileriz.” ifadelerini kullandı. 

İl Başkanvekilimiz 
Akın Bayram teşkilat 
mensuplarımızla birlikte 
Kazımkarabekir 1. Bölge 
Mahalle Başkanımız 
Erhan Şahin ve 2. Bölge 
Mahalle Başkanımız 
Yaşar Çağlayan’ı iş 
yerlerinde ziyaret etti. 
Başkanımız Bayram; 
“Misafirperverlikleri 
ve hoş sohbetleri için 
kıymetli başkanlarımıza 
ve yönetimlerine 
teşekkür eder, 
çalışmalarında başarılar 
dileriz.” şeklinde 
konuştu.

İl Başkanvekilimiz Akın Bayram 
teşkilat mensuplarımızla birlikte 
Atışlanı Mahalle Muhtarımız 
Necmettin Demirali ve Kazım 
Karabekir Mahalle Muhtarımız 
Fatih Zaferoğlu’nu ziyaret etti. 
İl Başkanvekilimiz Bayram; 
“Misafirperverlikleri ve hoş sohbetleri 
için kıymetli muhtarlarımıza teşekkür 
eder, millete hizmet yolunda 
çalışmalarında başarılar dileriz.” dedi.



KADIKÖY
Kadıköy İlçe Başkanlığı

Kadıköy Kaymakamlığı
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İl Başkanvekilimiz Akın Bayram 
Kadıköy İlçe Başkanlığımızı ziyaret 
ederek İlçe Başkanımız Fatih Kaya 
ve teşkilat mensuplarımızla bir araya 
geldi. İl Başkanvekilimiz Bayram; “Saha 
programlarımız öncesi ilçe başkanlığımızda 
buluşarak istişarelerimizi gerçekleştirdik. 
Teşkilatlarımız ile her an, her yerde 
milletimiz için çalışmaya gönüllere 
dokunmaya devam ediyoruz.” ifadelerine 
yer verdi.

İl Başkanvekilimiz 
Akın Bayram Kadıköy 
Kaymakamlığı’na 
ziyarette bulundu. 
İl Başkanvekilimiz 
Bayram; “Kadıköy 
Kaymakamımız 
Muhittin Pamuk Bey’i 
teşkilat mensuplarımız 
ile ziyaret ederek 
istişarelerde bulunduk. 
Misafirperverlikleri 
ve hoş sohbetleri 
için kıymetli 
Kaymakamımıza 
teşekkür eder, 
çalışmalarında 
başarılar dileriz.” 
şeklinde konuştu.



Kadıköy İlçe Emniyet Müdürlüğü

Kozyatağı ve Osmanağa Mahalle Başkanlarımıza ziyaret
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İl Başkanvekilimiz 
Akın Bayram 
Kadıköy İlçe Emniyet 
Müdürlüğü’nü ziyaret 
etti. İl Başkanvekilimiz 
Bayram; “İlçe Emniyet 
Müdürümüz Bülent 
Çelik Bey’i teşkilat 
mensuplarımız 
ile ziyaret ederek 
istişarelerde bulunduk. 
Misafirperverlikleri 
ve hoş sohbetleri için 
kıymetli müdürümüze 
teşekkür eder, 
çalışmalarında başarılar 
dileriz.” dedi.

İl Başkanvekilimiz Akın Bayram 
teşkilat mensuplarımızla 
birlikte Kozyatağı Mahalle 
Başkanımız Ünal Baştaş ve 
Osmanağa Mahalle Başkanımız 
Yüksel Yancı’yı iş yerlerinde 
ziyaret etti. İl Başkanvekilimiz 
Bayram; “Misafirperverlikleri 
ve hoş sohbetleri için kıymetli 
başkanlarımıza teşekkür eder, 
çalışmalarında başarılar dileriz.” 
ifadelerini kullandı. 
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BELEDİYELERİMİZE ZİYARETLER

BAĞCILAR 
Yerel yönetimlerden sorumlu İl Başkan Yardımcımız 
Mehmed Emin Özkaya, Bağcılar Belediye 
Başkanımız Abdullah Özdemir ve ekibini ziyaret 
ederek ilçede hayata geçirilen hizmetler ve 
gelecekteki projeler üzerine önemli bir görüşme 
gerçekleştirdi. Ziyarette, Bağcılar’ın çehresini 
değiştiren altyapı yatırımları, sosyal hizmetler, çevre 
düzenlemeleri ve halkın yaşam kalitesini doğrudan 
etkileyen projeler detaylı olarak ele alındı. Özellikle 
vatandaş memnuniyeti ve katılımcı belediyecilik 
anlayışı vurgulanarak, yerel yönetimin halkla iç içe 
yürüttüğü hizmetlerin başarıyla sonuçlanmasının 
önemi üzerinde duruldu.

İl Başkan Yardımcımız Mehmed Emin Özkaya, 
Belediye Başkanımız Abdullah Özdemir’in liderliğinde 
gerçekleştirilen bu projelerin Bağcılar’ı modern, 
yaşanabilir ve sürdürülebilir bir şehir haline getirme 
yolunda atılmış büyük adımlar olduğunu ifade 
etti. Ayrıca, bu hizmetlerin daha geniş kitlelere 

ulaştırılması ve yeni projelerin hızla hayata geçirilmesi 
için belediye ile il yönetimi arasındaki iş birliğinin 
güçlenerek devam edeceğinin altı çizildi. Ziyaret, 
Bağcılar’ın geleceğine dair güçlü bir vizyonu 
paylaşan yerel yönetimlerin kararlılığını bir kez daha 
gözler önüne serdi. Başkanımız Özkaya Belediye 
Başkanımıza nazik ev sahiplikleri için teşekkür etti.
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ÜMRANİYE 
Yerel yönetimlerden sorumlu İl Başkan Yardımcımız 
Mehmed Emin Özkaya, Ümraniye Belediye Başkanımız 
İsmet Yıldırım’ı ziyaret etti. Ziyaret sırasında ilçede 
gerçekleştirilen projeler ve yerel yönetimlerin 

faaliyetleri üzerine verimli bir görüşme gerçekleştirildi. 
Ümraniye’nin gelişimi için hayata geçirilmesi planlanan 
projeler hakkında fikir alışverişinde bulunulurken, yerel 
halkın ihtiyaçlarının en iyi şekilde karşılanması adına 
yapılabilecek çalışmalar da ele alındı. Başkanımız 
Özkaya Belediye Başkanımıza nazik ev sahiplikleri için 
teşekkür etti.

GÜNGÖREN 
Yerel yönetimlerden sorumlu AK 
Parti İstanbul İl Başkan Yardımcımız 
Mehmed Emin Özkaya, Güngören 
Belediye Başkanımız Bünyamin 
Demir’i ziyaret ederek ilçede 
yürütülen kentsel dönüşüm 
çalışmaları hakkında bilgi aldı.

Ziyarette, ilçenin modernleşmesi 
adına atılan adımlar ve 
vatandaşların daha güvenli, 
sağlıklı ve yaşanabilir bir çevrede 
hayatlarını sürdürebilmesi için 
yapılan projeler ele alındı. Kentsel 
dönüşüm sürecinin hızlanması ve 
olası sorunların çözümü için iş birliği 
yapılacağı belirtilen toplantıda, 
ilçe genelinde dönüşüm ihtiyacı 
olan bölgelerin tespiti ve planlanan 
projelerin hayata geçirilme süreci 
de değerlendirildi. Başkanımız 
Özkaya Belediye Başkanımıza nazik 
ev sahiplikleri için teşekkür etti.



İl Sosyal Politikalar Başkanlığımızın koordinesinde tüm 
ilçelerimizde 3 binin üzerinde çocuğumuzun sünnet işlemleri 
devlet ve özel hastanelerde gerçekleştirildi.
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3. KİRVEM AK PARTİ 
SÜNNET PROGRAMI
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Sünnet işlemleri biten çocuklarımıza sünnet kıyafetleri İl 
Başkanlığımız tarafından hediye edildi. İlçelerimize davet 
edilen çocuklarımıza kıyafetleri teslim edildi.



İl Sosyal Politikalar 
Başkanlığımızın 
koordinesinde 25 
Eylül Eczacılar günü 
münasebetiyle ilçelerimizde 
bulunan eczanelere 
ziyaretler gerçekleştirildi.

İlçe Sosyal Politikalar 
Başkanlarımız ve İlçe 
Sağlık Komisyonu 
Başkanlarımızın 

katılımlarıyla yapılan ziyaretlerde 
eczacılarımızın bu anlamlı gününü 
kutladılar.
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ECZACILARIMIZA 
ZİYARETLER
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İSTANBUL HALCİLER DERNEĞİ’Nİ AĞIRLADIK

İSTANBUL TİCARET 
ODASI’NIN MİSAFİRİ OLDUK

İstanbul Halciler 
Derneği (HALDER) 
Başkanı Numan 
DAYAN ve dernek 

yöneticileri AK Parti 
İstanbul İl Başkanımız 
Osman Nuri Kabaktepe’yi İl 
Başkanlığımızda ziyaret ettiler. 

Dernek yöneticilerini 
ağırladığımız bu görüşmeye 
İl Başkan Yardımcımız, Sivil 
Toplum ve Halkla İlişkiler 
Başkanımız Erol Bulut ve İl 
Sivil Toplum ve Halkla İlişkiler 
Komisyon Üyemiz Fikret 
Baydarman ’da iştirak etti.

İstanbul Ticaret Odasında, İl Başkanlığımızın öncülüğü 
ve AK Parti Grup Başkan Vekilimiz Özlem Zengin’in 
başkanlığında, İstanbul Milletvekillerimiz ile İl Başkan 
Yardımcılarımızdan Sivil Toplum ve Halkla İlişkiler 

Başkanımız Erol Bulut ve Yerel Yönetimler Birim Başkanımız 
Mehmed Emin Özkaya’nın katıldığı verimli bir toplantı icra edildi. 
İstanbul Ticaret Odası’nın ev sahipliğinde gerçekleşen programda; 
İstanbul Ticaret Odası Başkanı Şekip Avdagiç tarafından; İstanbul’un 
Ekonomik, Sosyal ve Kültürel konuları ile ilgili olarak İstanbul Ticaret 
Odası Stratejik Araştırmalar Merkezi’nin (İTOSAM) yaptığı güncel 
çalışmalar hakkında sunum yapıldı.



AK Parti İstanbul İl Başkan Yardımcısı, Sivil Toplum ve Halkla İlişkiler 
Başkanımız Erol Bulut ve AK Parti Sancaktepe İlçe Başkanı Turgay Akpınar, 
İstanbul Milletvekilimiz Hulusi Şentürk ile birlikte Kastamonulular Dayanışma 
Derneği’nin (KAS-DER) Aydos Mesire Alanında düzenlediği Piknik Şölenine 

katılarak, KAS-DER yöneticileri ve Kastamonulu hemşerilerimiz ile bir araya geldiler.
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Ekonomik ve Sosyal Araştırmalar Merkezi (ESAM) tarafından, İstanbul 
Ticaret Üniversitesi’nin ev sahipliğinde düzenlenen “Tarihi, Siyasi, Hukuki 
ve Ekonomik Boyutlarıyla Uluslararası Filistin Sempozyumu” na AK 
Parti İstanbul İl Başkanlığımız adına İl Başkan Yardımcısı, Sivil Toplum ve 

Halkla İlişkiler Başkanımız Erol Bulut katıldı.

ULUSLARARASI FİLİSTİN 
SEMPOZYUMU’NA KATILDIK

KASTAMONULU 
HEMŞEHRİLERİMİZ 
İLE BULUŞTUK
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AK Parti İstanbul İl 
Başkan Yardımcısı, 
Sivil Toplum ve Halkla 
İlişkiler Başkanımız Erol 

BULUT ,AK Parti Sultangazi 
Belediye Başkanı  Abdurrahman 
Dursun ile birlikte DÜNYA 
BALKAN DERNEKLER 
FEDERASYONUNUN 
(DÜNBALFED) 4.OLAĞAN 
GENEL KURULUNA katılarak, 
yönetici ve  üyeleri ile bir araya 
gelerek  Dernek Başkanlığına 
Yeniden seçilen Recep Varol ve 
Yönetim Kurulu Üyelerine yeni 
görevlerinde başarı dileklerini 
ilettiler .

DÜNYA BALKAN 
DERNEKLER 
FEDERASYONUNUN 
4.OLAĞAN GENEL 
KURULUNA İŞTİRAK ETTİK
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İSRAİL ÜZERİNDEKİ 
BASKILARI  

YOĞUNLAŞTIRMAK 
ŞARTTIR 

Cumhurbaşkanımız Recep 
Tayyip Erdoğan, Birleşmiş 
Milletler (BM) 79’uncu Genel 
Kurulu’na katılmak üzere 

gittiği New York’ta, ABD’de faaliyet 
gösteren bazı düşünce kuruluşu 
temsilcileriyle Türkevi’nde düzenlenen 
yuvarlak masa toplantısında bir araya 
geldi. Toplantıda uluslararası düşünce 
kuruluşlarının temsilcileriyle bir araya 

gelmekten duyduğu memnuniyeti 
ifade eden Erdoğan, Türk dış politikası 
perspektifinden küresel ve bölgesel 
gelişmelere, meydan okumalara dair bir 
ufuk turu yapmak istediğini söyledi.

Temel prensiplerinin dostlukları 
güçlendirmek, anlaşmazlıkları azaltmak 
ve barışın tesisini temin etmek 
olduğunu belirten Erdoğan, Türkiye 
olarak uluslararası hukuka, devletlerin 

egemenliğine ve toprak bütünlüğüne 
saygıyı vazgeçilmez gördüklerini, bugünün 
dünyasında bu ilkelere her zamankinden 
daha fazla ihtiyaç olduğunu vurguladı.

Erdoğan, küresel meydan okumalar, 
bunlarla mücadelede yaşanan zorluk ve 
belirsizlikler, bölgesel çatışmalar ve insani 
krizlerin herkesin malumu olduğunu 
dile getirerek, “Neredeyse her gün yeni 
bir krize, yeni bir çatışmaya gözlerimizi 

Cumhurbaşkanımız Recep 
Tayyip Erdoğan, “Netanyahu 
hükümeti savaşı bölgeye 
yaymak için her yolu 
denemektedir. Buna fırsat 
verilmemesi gerektiğini her 
fırsatta söylüyoruz. Uluslararası 
toplumun İsrail üzerindeki 
baskıları yoğunlaştırması şarttır” 
açıklamasında bulundu.
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açıyoruz. Bu tablo karşısında çok 
taraflılığın güçlendirilmesi gerektiğine 
inanıyoruz. Artık ne 1945’in ne Soğuk 
Savaş’ın ne de tek kutuplu düzenin 
koşullarında yaşıyoruz” dedi.

Cumhurbaşkanımız  Erdoğan, 
Türkevinde düşünce kuruluşu 
temsilcileriyle bir araya geldi

‘5 ÜLKENİN KEYFİ, 
ÇIKARI, ÖNCELİKLERİ, 
GENEL KURUL’DAKİ 
YÜZLERCE ÜLKENİN 
İRADESİNİ YOK 
SAYIYOR’

Birleşmiş Milletler başta olmak 
üzere küresel sistemin daha adil 
ve temsil kabiliyeti yüksek hale 
getirilmesi gerektiğini vurgulayan 
Erdoğan,”Her krizde şu acı gerçeğe 
şahit oluyoruz. Bir tarafta insanlığın 
ortak vicdanını, ortak aklını yansıtan 
Birleşmiş Milletler Genel Kurulu ve 
aldığı kararlar var. Diğer tarafta alınan 
her kararı Güvenlik Konseyi’nde veto 
gücüne sahip 5 adet ayrıcalıklı ülke 
var. Yıllardır çözümsüzlüğe mahkum 
edilen her sorunda 5 ülkenin keyfi, 
çıkarı, öncelikleri, Genel Kurul’daki 
yüzlerce ülkenin iradesini yok sayıyor. 
‘Dünya beşten büyüktür’ derken tam 
olarak işte bu çarpık yapıya dikkat 
çekiyorum. Birleşmiş Milletlerin reforma 
ihtiyacı olduğunu herkes kabul ediyor 
ancak bunu hayata geçirecek adımlar 
atılmıyor. Giderek işlevsiz hale gelen 
Birleşmiş Milletler sisteminin yükünü ise 

genellikle çatışma bölgelerindeki siviller, 
açlıkla boğuşan mazlumlar, yani sistemin 
çalışmasına en fazla ihtiyacı olan insanlar 
çekiyor. Biz bu reform çağrısını her yerde, 
her fırsatta dile getirmeyi sürdüreceğiz. 
Bu konu, yarın ‘Geleceğin Zirvesi’ 
programında yapacağım konuşmanın 
özünü teşkil edecek” şeklinde konuştu.

‘TÜRKİYE,  
NATO’NUN EN GÜÇLÜ 
MÜTTEFİKLERİNDEN 
BİRİDİR’

“Türkiye-Amerika ilişkilerinde son 
dönemde yaşanan olumlu havadan 
memnuniyet duyuyoruz” diyen Erdoğan, 
ikili ilişkilerin kapsamlı şekilde ele 
alındığı stratejik mekanizmanın son 
toplantısının mart ayında Washington’da 
düzenlendiğini anımsattı.

Erdoğan, bu toplantıda terörle 

‘İSTANBUL’DAKİ 
MÜZAKERELER, TÜRKİYE’NİN 
SERGİLEDİĞİ AKTİF ROLÜN 
BAŞARISINI KANITLAMIŞTIR’
Rusya-Ukrayna Savaşı’nın herkesin 
gözleri önünde büyük bir insani trajediye 
dönüştüğünü dile getiren Erdoğan, 
“Savaşın başından itibaren adil bir 
barışın tesisi için gayret gösterdik, 
gösteriyoruz. İstanbul’daki müzakereler, 
Türkiye’nin sergilediği aktif rolün başarısını 
kanıtlamıştır. Ancak bu çabaların amacına 
ulaşması belli lobiler tarafından istenmedi. 
Biz her halükarda savaşın daha fazla yıkıma 
yol açmadan sona ermesi için elimizden 
geleni yapıyoruz ve yapacağız” diye 
konuştu.
Azerbaycan’la ve Ermenistan’la birlikte 
Güney Kafkasya’da kalıcı barış ve istikrar 
adına önemli bir fırsat yakaladıklarını 
belirten Erdoğan, Balkanlar’da yürüttükleri 
yapıcı diplomasi ve Ortadoğu’da barış, 
istikrara yönelik girişimler sayesinde 
bölgesel rollerini pekiştirdiklerini söyledi.
Cumhurbaşkanımız  Erdoğan, 
“Komşularımız Suriye ve Irak’ın toprak 
bütünlüğünü desteklerken bu iki ülkenin 
topraklarından ülkemizi hedef alan her 
tür tehdide karşı kararlılıkla mücadele 
ediyoruz. PKK, PYD, YPG, DEAŞ, FETÖ gibi 
terör örgütlerine karşı verdiğimiz mücadele 
sadece Türkiye’nin değil bölgenin de 
güvenliği içindir” değerlendirmesinde 
bulundu.
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mücadeleden, savunma sanayine, enerjiden 
iklim ve çevre konularına kadar yeni istişare 
mekanizmalarının tesis edildiğini kaydetti.

Cumhurbaşkanımız  Erdoğan, “Geçtiğimiz 
yıl ticaret hacmimiz 30 milyar doları geçse 
de biz bu rakamı 100 milyar dolar seviyesine 
çıkarabileceğimiz kanaatindeyiz. Milli 
güvenliğimizi ilgilendiren bazı konularda 
Amerikan yönetimiyle görüş ayrılıklarımız 
halen devam ediyor. Amerikalı dostlarımızla her 
vesileyle PKK, PYD, YPG ve FETÖ’ye verilen 
desteğin sonlandırılmasına dair beklentilerimizi 
paylaşıyoruz. NATO müttefikimiz Amerika’nın 
Türkiye’ye yönelik uyguladığı tedbirler ve 
savunma sanayi kısıtlamaları güven duygusunu 
menfi şekilde etkiliyor. CAATSA yaptırımlarının 
ve F-35 programından çıkarılmamızın 
müttefiklik ruhuna aykırı olduğu da çok açıktır” 
dedi.

Kongrede beklemekte olan savunma 
sanayi ihraç lisans başvurularının bir an önce 

sonuçlandırılmasının isabetli olacağını dile 
getiren Erdoğan, “5 Kasım’da düzenlenecek 
olan Amerika başkanlık ve kongre seçimlerini 
tüm dünya gibi biz de yakından takip ediyoruz. 
Seçimler sonucunda başkan kim olursa olsun 
Amerika’ya bakışımız ve ilişkilerimizdeki 
üst düzeyli diyaloğumuz değişmeyecektir. 
Türkiye, NATO’nun en güçlü müttefiklerinden 
biridir. Aynı zamanda Avrupa Birliği’ne 
tam üyelik perspektifi olan bir ülkeyiz. Batı 
dünyasıyla işbirliğimizi geliştirirken, doğuya 
ihmal nazarıyla bakmıyoruz. Batı dünyasıyla 
işbirliğimizi geliştirirken doğuyu ihmal 
etmiyoruz. Gerek Şangay İşbirliği Teşkilatı, 
gerek BRICS, gerekse ASEAN’la diyalog 
zemininizi güçlendirmekte kararlıyız. Bu 
konuda son dönemde kritik adımlar attık. Çok 
farklı bir iklim yakaladık. Ülkemizin çıkarlarını 
merkeze alan Türkiye eksenli bir anlayışla 
farklı bölgesel teşkilatlarla işbirliğimizi daha da 
ilerleteceğiz” ifadelerini kullandı. 

Cumhurbaşkanımız Erdoğan, New York’ta TURKEN Vakfı’nı ziyaret etti
Birleşmiş Milletler (BM) 79’ncu Genel Kuruluna katılmak ve çeşitli temaslar gerçekleştirmek 
üzere ABD’nin New York kentinde bulunan Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan, eşi Emine 
Erdoğan ile birlikte TURKEN Vakfı’nı ziyaret etti. Cumhurbaşkanımız Erdoğan, Birleşmiş Milletler 
(BM) 79. Genel Kuruluna katılmak ve çeşitli temaslarda bulunmak üzere geldiği New York’ta 
temaslarını sürdürdüğü Türkevi’nden çıkarak TURKEN Foundation’a geçti.

‘GAZZE’DEKİ SU 
KAYNAKLARININ 

YÜZDE 70’İ, SAĞLIK 
MERKEZLERİNİN 

YÜZDE 95’İ KISMEN 
VEYA TAMAMEN  
ZARAR GÖRDÜ’

Cumhurbaşkanımız  Erdoğan, 
7 Ekim’den bu yana Gazze’de 

yaşanan katliamı içleri kanayarak 
takip ettiklerini söyledi. 

İsrail’in saldırılarında hayatını 
kaybeden 41 bini aşkın Gazzeli 

sivilin üçte ikisinin kadın ve 
çocuklardan oluştuğuna dikkati 
çeken Erdoğan, “Gazze’de tam 

anlamıyla bir insani felaket 
yaşanmaktadır. 1.9 milyon insan 

yerlerinden edilmiş durumda. 
Gazze’deki su kaynaklarının 

yüzde 70’i, fırınların yüzde 75’i 
tahrip oldu. Sağlık merkezlerinin 

yüzde 95’i kısmen veya tamamen 
zarar gördü. 150 bin konut 

tamamen, 200 bin konut kısmen 
yıkıldı, 80 bin konut oturulamaz 

hale geldi. Temiz su kaynaklarına 
ulaşmak neredeyse mümkün 
değil. Hepatit, çocuk felci ve 

dizanteri gibi hastalıklar ürkütücü 
boyutlara vardı” diye konuştu.

Cumhurbaşkanımız Recep 
Tayyip Erdoğan, insanların acil 

ihtiyaç duyduğu yardımların 
sadece 4’te birinin girişine izin 

verildiğini belirterek, Gazze 
halkının sadece bombalarla değil, 

açlıkla, ilaçsızlıkla, susuzlukla da 
katledilmeye çalışıldığını anlattı.

Kalıcı ateşkesin sağlanması 
ve insani yardımların engelsiz 
akışının temininin öncelikleri 

olduğunu ifade eden Erdoğan, 
“Netanyahu hükümeti savaşı 

bölgeye yaymak için her yolu 
denemektedir. Buna fırsat 

verilmemesi gerektiğini her 
fırsatta söylüyoruz. Uluslararası 

toplumun İsrail üzerindeki 
baskıları yoğunlaştırması şarttır” 

dedi.
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Cumhurbaşkanımız Recep 
Tayyip Erdoğan, Türk-Amerikan 
Ulusal Yönlendirme Komitesi 
(TASC) tarafından New York’ta 

düzenlenen akşam yemeğinde konuştu. 
Cumhurbaşkanımız  Erdoğan’a eşi Emine 
Erdoğan da eşlik etti.

Katılımcılara hitap eden Erdoğan, 
“Amerika’daki Türk toplum olarak FETÖ ve 
PKK başta olmak üzere terör örgütleriyle 

mücadelemize vereceğiniz destek çok 
önemlidir. Terör örgütü mensupları yalnızca 
ülkemizin menfaatlerini değil yurt dışındaki 
vatandaşlarımızı, ticari teşebbüslerini ve 
sivil toplum kuruluşlarını da doğrudan ya da 
dolaylı şekilde hedef alıyor. Amerikalı karar 
alıcıları ve ticari çevreleri yalana boğarak 
menfaat sağlamaya çalışan örgüt üyeleri 
Türk toplumu içerisinde de bölünme ve 
ayrışmaları körüklemeye çalışıyor. Türkiye 

karşıtı her operasyona gönüllü figüranlık 
yapan örgüt mensuplarına karşı sizlerden 
teyakkuz halinde olmanızı bekliyorum” dedi.

“Dün bunların oyunlarına gelmedik, 
bundan sonra da çok dikkatli olacağız.” diyen 
Erdoğan, “Milletin iradesine darbe yapmaya 
kalkan, ellerinde vatandaşlarımızın kanı 
olan, demokrasimize, huzurumuza, birlik ve 
beraberliğimize kasteden, hasılı tek gayesi 
Türkiye’ye ve Türk milletine zarar vermek 

“İSRAİL TARAFINDAN YAPILAN 
SON AÇIKLAMALAR, SAVAŞI 

BÖLGEYE YAYMA ÇABALARININ 
AÇIK TEZAHÜRÜDÜR”

Cumhurbaşkanımız 
Recep Tayyip 
Erdoğan, “Lübnan’a 
karşı gerçekleştiren 
son saldırılar ve İsrail 
tarafından yapılan 
son açıklamalar, 
savaşı bölgeye yayma 
çabalarının açık 
tezahürüdür” dedi.
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olan bu hainlerle mücadelemizi hukuk 
zemininde sonuna kadar sürdüreceğiz” 
açıklamasını yaptı.

İslam ve yabancı düşmanlığının 
vatandaşların da huzurunu tehdit eden 
büyük bir salgına dönüştüğüne dikkat 
çeken Erdoğan, “Son yıllarda Batılı ülkelerde 
bilhassa Avrupa’da İslam ve yabancı 
düşmanlığı vatandaşlarımızın da huzurunu 
tehdit eden büyük bir salgına dönüştü. 
Hemen her gün mescitlerimize, camilerimize, 
Müslümanlara ait iş yerlerine yönelik bir 
kundaklama olayı gerçekleşiyor. Aşırı 
sağcı akımların hedefinde de göçmenler 
ve Müslümanlar var. Sosyal medya ve kimi 
siyasetçiler ise ırkçı nefretin yayılmasını adeta 
teşvik etmekte, yangına körükle gitmektedir” 
dedi.

Türkiye olarak vatandaşların yaşadığı 
ülkelerdeki aşırı sağcı akımları ve nefret 
söylemlerini yakından takip ettiklerini ifade 
eden Erdoğan, ırkçılığın olduğu gibi İslam 
düşmanlığının da var olduğunu dile getirdi.

15 Mart’ın Birleşmiş Milletler Genel 
Kurulu’nda İslamofobi ile Mücadele 
Uluslararası Günü ilan edilmesinde İslam 
İşbirliği Teşkilatıyla birlikte öncü rol 
oynadıklarını belirten Cumhurbaşkanımız  
Erdoğan, “Avrupa’da kutsal kitabımız Kur’an-ı 
Kerim’e karşı yapılan menfur saldırılarla ilgili 
Birleşmiş Milletler İnsan Hakları Konseyi ve 
Genel Kurulu’nun aldığı kararlara liderlik 
ettik. Tüm bu girişimler Batılı ülkelerin 
yasal ve idari düzenlemelerinin tadil etme 
ve aşırı sağla mücadelede yeni stratejiler 
geliştirmelerinde bir baskı unsuru oldu. 
Amerika’da da geçtiğimiz kasım ayında 
‘İslamofobi’ye Karşı Ulusal Strateji Belgesi’nin 
hazırlanmaya başlanması bunun güzel bir 
örneğini teşkil etti” şeklinde konuştu.

Bundan sonra da Müslüman düşmanlığına 
karşı mücadeleye öncülük etmeyi 
sürdüreceklerini söyleyen Cumhurbaşkanımız  
Erdoğan, Türkiye aleyhindeki çeşitli çıkar 
gruplarının kongre üzerinde baskı kurmaya 
devam ettiklerinin görüldüğünü belirtti.

Erdoğan, “Bu gibi faaliyetlerin Türk-
Amerikan kamuoyunda oluşturduğu 
rahatsızlığı en iyi siz biliyorsunuz. Okul 
müfredatlarını asılsız iftiralarla doldurarak 
çocuklarımızın, gençlerimizin beyinlerini 
zehirlemeye çalışan bu zihniyete karşı 
teyakkuzda olmalıyız. Sizlerin de bu hasmane 
faaliyetlere birlik ve eşgüdüm içerisinde 
mukabele etmeniz, Amerikalı siyasetçileri, 
tarihi gerçekleri öğrenmesini sağlayacaktır. 
Tarihçilere bırakılması gereken konuların 
siyasete alet edilmesi ve çeşitli lobilerce 
istismar edilmesi ne Türk-Amerikan ilişkilerine 
ne de Türkiye’nin Ermenistan’la sürdürdüğü 
normalleşme çalışmalarına katkı yapacaktır. 
Ukrayna’da üçüncü yılına girmek üzere 
olan savaş, bölgesel ve küresel istikrarı 
tehdit ediyor” dedi. Bölgede kalıcı barış 
için diplomasinin öncelenmesi gerektiğini 
ilk günden bu yana vurguladıklarını ifade 
eden Erdoğan, “Dökülen her damla kanı, 
çatışmayla geçen her günü açık söylüyorum 
büyük bir kayıp olarak görüyoruz. Bu 
anlayışla adil barışın tesisi için gayretlerimizi 
sabırla sürdürüyoruz” diye konuştu.

Küresel sistemin artık tüm etkinliğini, tüm 
inandırıcılığını kaybetmeye başladığını görevi, 
barış ve güvenliği sağlamak olan kurumların 
çok açık bir ahlaki çöküş içerisinde olduğunu 
söyleyen Erdoğan, Gazze’de 352 gündür 
devam eden katliamın bunu bir kez daha 
gösterdiğini belirtti.

Cumhurbaşkanımız Erdoğan’ın sözü New York sokaklarında Cumhurbaşkanımız  Erdoğan’ın BM’de reform çağrısı 
olan “Dünya Beşten Büyüktür” sözü New York sokaklarında görüldü. Times Meydanı gibi şehrin en kalabalık ve önemli noktalarında yan panellerinde 
“Dünya Beşten Büyüktür”, ``Türkiye: İnsani Yardım Ve Sürdürülebilir Kalkınmanın Adresi``, ``Adil Bir Dünya İçin Reforme Edilmiş Birleşmiş Milletler `` 
şeklinde İngilizce ifadelerin yer aldığı dijital ekranlı kamyonetler dolaştırıldı.
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Türkiye-ABD İş Konseyi 
(TAİK) tarafından 
düzenlenen 15. Türkiye 
Yatırım Konferansı 

çerçevesinde Amerikalı ve Türk iş 
insanları ile bir araya gelen Erdoğan, 
ABD Ticaret Odası, ABD Türkiye 
İş Konseyi ile DEİK’e bağlı Türk-
Amerikan İş Konseyine bu toplantıya 
vesile oldukları için teşekkür etti.

Erdoğan, artık bir gelenek 
haline gelen bu buluşmanın iki 
ülke iş çevrelerine yeni işbirlikleri 
ve ortaklıklar için önemli bir imkan 
sunduğuna inandığını belirterek, 
“Ekonomik ve ticari konular 
Amerika’yla münasebetlerimizin en 
önemli boyutlarından birini teşkil 
ediyor. Amerika son iki senedir 
en fazla ihracat yaptığımız ikinci, 
en fazla ithalat yaptığımız beşinci 
ülke oldu. İkili ticaret hacmimiz 
geçtiğimiz yıl 30 milyar doları aştı. 
Pek çok defa ifade ettiğim üzere ikili 
ticaret göstergelerini istikrarlı şekilde 
arttırmak için büyük bir potansiyele 
sahibiz.” ifadelerini kullandı.

 Erdoğan, Türkiye’nin büyük, güçlü 
ve potansiyeli son derece yüksek bir 
ekonomiye sahip olduğunu, bugün 
dünyada hem nüfusu 85 milyon hem 
de kişi başına geliri 13 bin doların 
üzerinde olan ABD, Japonya, Rusya, 
Meksika ile 5 ülkeden biri olduğunu 
dile getirdi.

“ALTYAPIYA 270 
MİLYAR DOLARDAN 
FAZLA YATIRIM 
YAPTIK”

Cumhurbaşkanımız  Erdoğan, 
Türkiye’nin son 20 yılda ortalama 

YENİ ORTAKLIKLAR 
KURMAK İÇİN SİZLERİN 
DESTEĞİ MÜHİMDİR

CUMHURBAŞKANIMIZ ERDOĞAN, AMERİKALI 
VE TÜRK İŞ ADAMLARIYLA BİR ARAYA GELDİ: 

Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan, Birleşmiş Milletler 
(BM) 79’uncu Genel Kurulu’na katılmak üzere bulunduğu New 
York’ta Türk-Amerikan İş Konseyi ev sahipliğinde düzenlenen 
15’inci Türkiye Yatırım Konferansı çerçevesinde Amerikalı ve 
Türk iş adamlarıyla bir araya geldi. Cumhurbaşkanımız  Erdoğan, 
“Mevcut projelerimizi ilerletmek, müşterek güvenliğimize katkı 
sağlayacak yeni ortaklıklar kurmak için sizlerin desteği mühimdir. 
Amerikan iş dünyasının gayretlerimizin desteklenmesi noktasında 
daha etkin roller üstlenebileceği kanaatindeyim” dedi. 
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yüzde 5,4 oranında büyüdüğünü aktararak, 
şöyle devam etti:

“Son 20 yılda altyapıya 270 milyar 
dolardan fazla yatırım yaptık. Havalimanı 
sayımızı 2 katından fazla artırdık. 
İhracatımız 20 yılda 20 kattan fazla arttı. 
Dünya ihracatından aldığımız payı ikiye 
katladık. Savunma ve havacılık sanayinde 
ilk sıralardayız. Dünyanın en büyük SİHA 
tedarikçisiyiz. Şeffaf, öngörülebilir ve 
yatırımcı dostu politikalarımız sayesinde 
son 20 yılda 270 milyar dolara yakın 
uluslararası doğrudan yatırım çektik. 
Türkiye’deki yabancı sermayeli şirket sahibi 
sayısı 6 binden 83 bine çıktı.”

“2024’TE KREDİ NOTU 3 
KURULUŞ TARAFINDAN 
ARTIRILAN TEK ÜLKE 
TÜRKİYE OLDU”

Erdoğan, bölgede yaşanan sıkıntılara 
rağmen ihracatta, istihdamda, üretimde, 
turizmde büyümeyi sürdürdüklerini dile 
getirerek, şöyle konuştu:

“Güçlü bir şekilde desteklediğimiz ve 
son bir yıldır uygulamakta olduğumuz 
ekonomi programının meyvelerini 
topluyoruz. Tüm dünya ile birlikte 
ülkemizin de sorunu olan enflasyonda 
kalıcı ve belirgin bir düşüş sürecine 
girdik. İşsizlik oranı hedeflerimiz ötesinde 
iyileşti. Depremin etkilerine rağmen kamu 
maliyesini hızla toparladık. Rezervleri artık 
bir endişe kaynağı olmaktan çıkardık. 
Uluslararası derecelendirme kuruluşlarının 
tamamı bu gelişmelere kayıtsız kalmadı. 
2024 yılında kredi notu 3 kuruluş tarafından 
artırılan tek ülke Türkiye oldu.”

Cumhurbaşkanımız  Erdoğan, makro 
finansal istikrarı kalıcı hale getirmek 
suretiyle Türkiye’yi yüksek gelirli ülkeler 
ligine çıkarmayı hedeflediklerini söyledi.

Yüksek katma değerli, sürdürülebilir 
dijital dönüşümü destekleyen, ileri 
teknolojiye dayalı ve nitelikli istihdam 
sağlayan yatırımları Türkiye’ye daha fazla 
çekmek istediklerini ifade eden Erdoğan, 
“Bu amaçla yeni uluslararası doğrudan 
yatırım stratejisini hazırladık. Böylece 
ülkemizin küresel yatırım pastasından aldığı 
mevcut yüzde 1’lik payı 2028 yılı itibarıyla 
yüzde 1,5’e çıkaracağız. Yenilenebilir enerji, 
savunma sanayi, biyoteknoloji ve otomotiv 
sektörleri keza özel ilgi gösterdiğimiz ve 
Amerikan firmalarıyla müşterek çalışmalara 
imza atabileceğimiz alanlar olarak öne 
çıkıyor.” şeklinde konuştu.

Erdoğan, Türkiye’nin 2030 yılına kadar 

yüksek teknoloji yatırımlarının odak 
noktası haline gelmesini hedeflediklerini 
belirterek, “Bu maksatla yarı iletkenler, 
yeşil enerji, ileri imalat, sağlıklı yaşam, 
dijital teknolojiler, haberleşme ve uzay 
gibi 30’un üzerindeki başlıkta yapılacak 
yatırımlara nitelikli destekler sağlayacağız. 
Sizleri de bu desteklerden istifade etmeye, 
gelişen Türkiye’yle birlikte büyümeye davet 
ediyorum.” dedi.

Amerika ile gerek karşılıklı iş heyetleri 
ziyaretleri, gerek resmi temaslar açısından 
verimli bir yıl geçirdiklerini söyleyen 
Erdoğan, şunları dile getirdi:

“Bu temaslarda Orta Asya ve Afrika gibi 
coğrafyalar başta olmak üzere dünyanın 
birçok bölgesinde de ortak iş yapabilme 
fırsatları öne çıktı. Bu potansiyeli 
Eximbank, IFC gibi kuruluşlarında aktif 
desteğiyle hayata geçirebiliriz. 2016 yılında 
Amerika’dan LNG ithalatına başlamamızın 
ardından enerji alanında da işbirliğimizin 
gelişiyor olması memnuniyet vericidir. 
Bugün Amerika bu alandaki en büyük 
tedarikçimiz haline gelmiş olup bu ilişkiyi 
uzun vadeli bir sözleşmeyle taçlandırmak 
arzusundayız. Mayıs ayında enerji 
şirketimiz BOTAŞ ile Amerikalı enerji şirketi 
Exxon Mobil arasında imzalanan niyet 
mektubu önemli bir adımdı.”

“MÜŞTEREK 
GÜVENLİĞİMİZE KATKI 
SAĞLAYACAK YENİ 
ORTAKLIKLAR KURMAK 
İÇİN SİZLERİN DESTEĞİ 
MÜHİMDİR”
Cumhurbaşkanımız  Erdoğan, “Savunma 
sanayi alanındaki işbirliğimiz son 
yıllarda kısıtlamalar nedeniyle maalesef 
potansiyelinin çok gerisinde kaldı. F-16 
modernizasyon projesiyle yeni bir sayfa 
açtığımızı temenni ediyor, bu alandaki 
ihracat engellerinin kalıcı şekilde 
kaldırılmasını bekliyoruz.” dedi.
Türk savunma sanayinin dinamizminin 
küresel tedarik zincirleri bakımından da 
rakipsiz bir fırsat sunduğunu kaydeden 
Erdoğan, 155 milimetre kalibrelik top 
mermilerinin üretim ve tedarikinde 
tesis edilen işbirliğinin bunun en somut 
örneklerinden olduğunu kaydetti.
Firmaların Teksas’ta faaliyete 
geçirecekleri üretim tesislerinin bu 
alandaki tedarik süreçlerine seviye 
atlatacağını belirten Erdoğan, “Mevcut 
projelerimizi ilerletmek, müşterek 
güvenliğimize katkı sağlayacak yeni 
ortaklıklar kurmak için sizlerin desteği 
mühimdir. Amerikan iş dünyasının 
gayretlerimizin desteklenmesi 
noktasında daha etkin roller 
üstlenebileceği kanaatindeyim.” 
ifadelerini kullandı.
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Birleşmiş Milletler (BM) üyesi ülkelerin 
liderleri ve üst düzey temsilcilerini bir 
haftalığına New York’ta bir araya getiren 
BM 79. Genel Kurulu oturumu başladı. 

Oturumda BM Genel Sekreteri Antonio Guterres ve 
ABD başkanı Joe Biden’ın konuşmasının ardından 
Cumhurbaşkanımız  Erdoğansöz aldı.

Cumhurbaşkanımız  Erdoğan’ın konuşmasından 
satır başları şöyle;

BM Genel Kurulu’na bugün bir kez daha seslenme 
fırsatı bulmaktan büyük bir bahtiyarlık duyuyorum. 

KATLİAM ŞEBEKESİNİ 
DURDURMAK İÇİN NEYİ 

BEKLİYORSUNUZ?

 Birleşmiş Milletler 79. Genel Kurulu’nda konuşan 
Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan, “BM 

Güvenlik Konseyi, Gazze soykırımının önüne 
geçmek, bu zulme, bu barbarlığa ‘dur’ demek 
için daha neyi bekliyorsunuz? Filistin halkıyla 
birlikte kendi vatandaşlarının canını tehlikeye 

atan katliam şebekesini durdurmak için daha neyi 
bekliyorsunuz?” açıklamasında bulundu.
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Dost ve kardeş Filistin’in temsilcisini 
hak ettiği yerde görmekten 
duyduğumuz memnuniyeti 
belirtmek istiyorum. Atılan tarihi 
adımın Filistin’in BM üyeliği adına 
son dönem olmasını temenni 
ediyorum. Filistin’i tanımayan diğer 
devletleri de tarihin doğru tarafında 
yer alarak Filistin’i tanımaya davet 
ediyorum.

Buradaki dostlarımın izlediği 
krizleri biz anbean yaşıyor ve 
yönetmeye çalışıyoruz. Gerilimin tam 
kalbindeki ülke lideri olarak sizlere 
hitap ediyorum.

“BİRİLERİ RAHATSIZ 
OLSA DA BAZI 
GERÇEKLERİ AÇIK 
AÇIK KONUŞMAK 
İSTİYORUM”

Birileri rahatsız olsa da bugün 
burada insanlığın ortak kürsüsünde 
insanlık adına bazı gerçekleri açık 
açık konuşmak arzusundayım. Şu 
an çatısı altında bulunduğumuz BM, 
İkinci Dünya Savaşı sonrası kuruldu. 
BM’nin kuruluşu ile birlikte küresel 

istikrara ve adalete dair beklentiler 
yeniden yeşerdi ancak üzülerek 
görüyoruz ki son yıllarda BM 
Birleşmiş Milletler kuruluş misyonunu 
ifa etmekte yetersiz kalıyor, giderek 
işlevsiz, hantal ve atıl bir yapıya 
dönüşüyor.

Uluslararası barış ve güvenliği 5 
ülkenin keyfine bırakılmayacak kadar 
önemli olduğunu görüyoruz.

“UTANMADAN 
DÜNYAYA BU 
KÜRSÜDEN MEYDAN 
OKUDULAR”

7 Ekim’den beri 41 bini aşkın 
filistinli hayatını kaybetti. 41 bin can 
acımasızca hayattan koparıldı. Çoğu 
çocuk 10 binden fazla Gazzelinin 

nerede olduğunu kimse bilmiyor. 172 
gazeteci öldürüldü. Hayat kurtarmak 
için 500’ü aşkın sağlık görevlisi 
öldürüldü. İnsani yardım görevlileri, 
210’dan fazla BM personeli 
öldürüldü. Cami ve kiliseleri vurdular. 
130’dan fazla ambulansı vurdular. 
Utanmadan tüm dünyaya, buradan, 
bu kürsüden meydan okudular.

İsrail hapishanelerinden sızan 
görüntüler nasıl bir zulümle karşı 
karşıya olduğumuzu gösteriyor. 
İsrail’in saldırıları sonucunda Gazze, 
dünyanın en büyük çocuk ve 
kadın mezarlığı haline gelmiştir. 
Bir lokma kuru ekmek, bir tas 
çorba bulamadığı için yüzlerce 
Gazze’li çocuk öldürülüyor. Batı’nın 
savunduğu değerler ölüyor.

“İSRAİL APAÇIK 
BİR SOYKIRIM 
GERÇEKLEŞTİRİYOR”
İsrail yönetimi, temel insan haklarını hiçe 
sayarak bir millete karşı etnik temizlik, 
apaçık bir soykırım uygulamakta, 
topraklarını işgal etmektedir. Bundan 
70 sene önce nasıl Hitler insanlığın 
ittifakıyla durdurulmuşsa, Netanyahu ve 
cinayet şebekesi de insanlığın ittifakıyla 
durdurulmalıdır. Haklının yanında 
durmaya devam edeceğiz. Burada 
inanç, ülke, din, dil ayrımı yapmadan 
Filistin halkıyla dayanışma sergileyen 
Gazze’deki katliama karşı sesini 
yükselten tüm yürekli insanlara özellikle 
üniversiteli gençlere teşekkür ediyorum. 
Kalkınma Yolu Projesi gibi bölgeye 
fayda sağlayacak girişimler çok 
önemlidir. İran’la kapsamlı ortak 
eylem planını canlandırma yolunda 
adımlar atılmasının bölgede güvenin 
sağlanmasına katkı sağlayacağına 
inanıyorum. Suriye istikrardan uzak. 
Milli uzlaşının sağlanmasını temenni 
ediyorum. 

“BRICS İLİŞKİLERİMİZİ CANLI TUTACAK”
BRICS ilişkilerimizi canlı tutacak. Yükselen ekonomileri bir araya getiren ilişkiler artıyor. 
Küresel adaletsizliğin giderilmesi için birlikte çalışma mecburiyetindeyiz. Milli gelirine 
oranla en fazla yardım yapan ülke olan Türkiye’nin faaliyetleri sürdürülebilir kalkınmaya 
destek oluyor. Yapay zeka dahil ileri teknolojilerin dönüştürücü gücünden tüm ülkelerin 
eşit şekilde yararlanmasından yanayız. Geçtiğimiz hafta Lübnan’a gerçekleştirilen siber 
saldırılar teknolojilerin nasıl ölümcül silaha dönüştüğünü göstermiştir. 
Hiçbir ülke emisyon azaltımını tek başına göğüsleyemez. Daha sürdürülebilir ve temiz 
bir dünya vizyonuyla eşim Emine Erdoğan himayesinde başlattığımız sıfır atık projesini 
oy birliğiyle kabul edilen oyla küresel boyuta taşıdık. Buradan tüm ülkeleri, STK’ları 
hareketimize ortak olmaya davet ediyorum. 
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“KATLİAM ŞEBEKESİNİ 
DURDURMAK 
İÇİN DAHA NEYİ 
BEKLİYORSUNUZ?”

Ey insan hakları örgütleri 
Gazze’dekiler insan değil mi? 
Filistin’deki çocukların okuma, 
yaşama, sokakta oynama hakkı yok 
mu? Ey Basın kuruluşları İsrail’in 
ofisini bastığı kuruluşlar sizin 
meslektaşınız değil mi? 

Ey BM Güvenlik Konseyi, Gazze 

soykırımının önüne geçmek, bu 
zulme, bu barbarlığa ‘dur’ demek 
için daha neyi bekliyorsunuz? Filistin 
halkıyla birlikte kendi vatandaşlarının 
canını tehlikeye atan katliam 
şebekesini durdurmak için daha neyi 
bekliyorsunuz?

Ey İsrail’e kayıtsız şartsız 
destek verenler bu vahşete ortak 
olmanın utancını daha ne kadar 
yaşayacaksınız? Çocuklar ölürken 
bebekler can verirken uluslararası 
toplum da çok kötü bir sınav verdi. 

“AİLE KURUMUNA 
SALDIRILAR GİDEREK 
ARTIYOR”
En yakın zamanda BM’de İslamofobiyle 
mücadele özel temsilcisi atanmasını 
bekliyoruz. Aile kurumuna saldırılar 
giderek artıyor. Geçen sene bu kürsüde 
gündeme getirdiğim bir tehlikeye 
karşı bugün bir kez daha dikkatlerinizi 
çekmek istiyorum. 2024 Olimpiyatları 
açılışında sergilenen rezalet tehdidin 
boyutlarını gözler önüne sermiştir. 
Bir spor etkinliği çirkin bir şekilde 
cinsiyetsiz hale getirilmiştir. O kötü 
sahneler Müslümanları ve kutsala saygısı 
olan herkesi derinden yaralamıştır. Bu 
yıkım projesi karşısında ses çıkaran 
herkes susturulmaktadır. Ne pahasına 
olursa olsun Tütkiye bu kuşatmayı 
yarmakta kararlıdır. 

“KIBRIS TÜRKLERİNE 
TECRİD SON BULMALI”
Kıbrıs Barış Harekatı’nın üzerinden 
50 yıl geçti. O günden bugüne kadar 
adada barış ve sukunet hakim oldu. 
Kıbrıs Adası’nın kuzeyi ve batısında 
ilan edilmiş kıta sahanlığında Kıbrıs 
Türklerinin hakları vardır. Adil kalıcı 
ve sürdürülebilir çözüm getirilmesi 
için samimi olan taraf Kıbrıs Türkleri 
ve Türkiye’ydi. Adada iki ayrı devket 
ve iki halk vardır. Kıbrıs Türklerinin 
müktesep hakları olan egemen eşitlik 
ve eşit uluslararası statüleri yeniden 
tescil edilmeli, tecrit artık son bulmalıdır. 
Bugün uluslararası toplumu bir kez daha 
KKTC’yi tanımaya davet ediyorum.
Libya’da istikrarın tesisine aktif 
destek sağlıyoruz. tüm devletleri 
Libya’nın yanında yer almaya davet 
ediyoruz. Afrikalı kardeşlerimzle 
tam bir dayanışma içinde olmayı 
sürdüreceğiz. Türk dünyası olarak 
birlik beraberliğimizi daha da tahkim 
edeceğiz. Uygur Türklerinin temel hak 
ve özgürlüklerinin korunması için Çin ile 
yakın diyalog halindeyiz. 
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Bu çok büyük bir ahlaki çöküşün 
göstergesi.

“GAZZE HALKINA 
YARDIM ELİ 
UZATMAMIZ ŞART”

Hamas ateşkes teklifini kabul 
ettiğini kabul etti. İsrail hükümeti 
işi yokuşa sürerek, ateşkese en 
yakın olduğu muhatapını kalleşçe 
öldürerek barış istemediğini 
ortaya koydu. 2735 sayılı BMGK 
kararının uygulanmadığı ortamda 
İsrail’e yönelik zorlayıcı tedbirler 
uygulanmalıdır. Toplumun 
Filistinlilere yönelik bir koruma 
mekanizması geliştirmelidir. 
Netanyahu cinayet şebesi 
durdurulmalıdır. Acil ve kalıcı 
ateşkes sağlanmalı. Rehine takası 
gerçekleştirilmeli. İnsani yardımlar 
kesintisiz ulaştırılmalıdır. Hayatta 
kalmaya çalışan Gazze halkına 
yardım eli uzatmamız şarttır.

Gazze’de sağlık merkezlerinin 
yüzde 95’i kısmen ve tamamen zarar 
gördü. 80 bin konut oturulamaz 
hale geldi. Çocuk felci ve hepatit 
başta olmak üzere hastalıklar artıyor. 
Gazze halkı ihtiyaç olan yardımların 
dörtte birine ancak ulaşıyor.

“LÜBNAN HALKININ 
YANINDAYIZ”

60 bini aşan yardım miktarıyla 

Türkiye, Gazze’ye en fazla yardım 
gönderen ülke konumundadır. 
İsrai ile ticari ilişkileri sonlandırarak 
tavrımızı ortaya koyduk. İsrail’in 
saldırıları altındaki Lübnan halkının 
da yanındayız. İşledikleri suçların 
hesabını vermeden vicdanlar 
rahata kavuşamaz. İsrail’in işlediği 
suçların cezasız kalmaması için 
Uluslararası Adalet Divanı’ndaki 
davayı takip ediyoruz. Nablus’ta 
barışçıl protesto eylemi sırasında 
başından vurulan Ayşenur Eygi 

kızımızın kanının yerde kalmaması 
için her türlü mücadeleyi vereceğiz. 
Gazze’de asıl sorun Filistin 
topraklarının İsrail tarafından işgal 
edilmesidir. Bağımsız bir Filistin 
devletinin vücut bulması daha 
fazla ertelenemez. Tüm bunları 
söylerken Tayyip Erdoğan olarak 
burada tarihten, ecdadımın 
adaletli duruşunu örnek alarak 
konuşuyorum. Biz tarih boyunca 
mazlumun yanında olmuş bir 
milletiz.

“DOĞU AKDENİZ’DE 
TÜRKİYE’NİN ROLÜ 
YADSINAMAZ”
Savaşın Ukrayna’nın toprak bütünlüğü 
temelinde diplomasi ve diyalogla sona 
erdirilmesi için olan çabaları artıracağız. 
Montrö Boğazlar Sözleşmesi’ni 
uygulamaya devam edeceğiz. 
Azerbaycan ve Ermenistan arasındaki 
barış sürecini destekliyoruz. Türkiye 
Ermenistan kulvarında da karşılıklı 
olumlu adımlar atıyoruz. Balkanların 
huzuru için yapıcı rol oynuyoruz. Bosna 
Hersek’in egemenliğinin önemini 
her platformda tekrarlıyoruz. Doğu 
Akdeniz’de Türkiye’nin rolü yadsınamaz. 
Doğu Akdeniz’de en uzun kıyı şeridine 
sahip ülkeyiz. 
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Cumhurbaşkanımız Recep 
Tayyip Erdoğan ABD 
ziyareti sırasında Türkevi’nde 
gazetecilerin sorularını yanıtladı.

Cumhurbaşkanımız  Erdoğan, soruları 
cevaplamadan önce şunlar söyledi;
7 Ekim’in yıl dönümüne çok az bir zaman 
kalmışken, Filistin’de 41 bin insanın ölümü 
ortadayken, Birleşmiş Milletler nezdinde 
İsrail’i engelleyecek somut bir adımın 
atılamamış olmasını, liderler düzeyinde 
ortak bir itirazın yükselmemesini nasıl 
değerlendiriyorsunuz? İsrail Uluslararası 
Adalet Divanı’nda yargılanırken 
Netanyahu buraya geliyor. Genel Kurula 
katılması, konuşma yapması bekleniyor. 
Bu çelişkiye yorumunuz ne olur?

Filistin’de soykırım yapmış bir suçlunun 
Birleşmiş Milletler çatısı altında yer 
alabilmesi gerçekten bir utanç vesilesidir. 
Bu, vahşice katledilen bebeklerin, 
çocukların, annelerin, babaların Birleşmiş 
Milletler görevlilerinin, gazetecilerin ve 
daha nicelerinin hatıralarına ihanettir. 
Dün, bizim Birleşmiş Milletler Genel 

Kurulu konuşmamızın akabinde İsrail 
delegasyonunun tavırlarına dikkat 
ettiyseniz, çok garip bir tavır içindeydiler. 
Çünkü kendilerini savunacak halleri yok. 
Duruşları zaten bunu gösteriyor. Bu 
nedenle biz herkesi tarihin doğru tarafında 
durmaya çağırdık ve çağırıyoruz. Mazlumla 
zalimi, katille maktulü ayıramayan ve her 
birine hak ettiği muameleyi yapamayan 
bir düzen, çürümeye yüz tutmuş demektir. 
Birleşmiş Milletler Genel Kurulu ya o katile 
hak ettiği gibi davranır ya da bu utanç 
verici durum Birleşmiş Milletler tarihine 
bir kara leke olarak geçer. Maalesef olacak 
olan da budur. İsrail, Birleşmiş Milletler 
kararlarına zerre saygısı olmayan, Birleşmiş 
Milletler’in ilkelerini defalarca çiğnemiş bir 
devlettir. Böyle bir devlete gereken dersi 
yazılı ve görsel materyallerle vermek, 
inanıyorum ki en önemli görevdir.

BM’DE REFORM ÇAĞIRSI
Birleşmiş Milletler 79 yıllık tarihinde ilk 
defa kendi geleceğini masaya yatırıyor. 
Bu, bir anlamda Birleşmiş Milletlerin 

ABD ziyareti sırasında 
Türkevi’nde gazetecilerin 

sorularını yanıtlayan 
Cumhurbaşkanımız  

Erdoğan“Filistin’de soykırım 
yapmış bir suçlunun Birleşmiş 

Milletler çatısı altında yer 
alabilmesi gerçekten bir utanç 

vesilesidir. Bizim Birleşmiş 
Milletler Genel Kurulu 

konuşmamızın akabinde İsrail 
delegasyonunun tavırlarına 
dikkat ettiyseniz, çok garip 
bir tavır içindeydiler. Çünkü 

kendilerini savunacak halleri 
yok” dedi. 

SOYKIRIM YAPMIŞ 
SUÇLUNUN BM 
ÇATISI ALTINDA 
YER ALABİLMESİ 
UTANÇ VESİLESİ
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dünya düzeninde bir karşılığının 
olmadığının artık resmen kabul edildiği 
anlamına geliyor. Siz ise 2005 yılındaki 
ilk hitabınızda, Birleşmiş Milletlerin 
reform yapması, yapısını değiştirmesi 
gerektiğini vurgulamıştınız. Aradan 
geçen 20 yılda Birleşmiş Milletlerin 
dünyanın adaletini ve barışını tesis 
edemediği bir kez daha ortaya 
çıkmış oldu. Gelinen bu noktayı 
nasıl değerlendiriyorsunuz? Fransa 
Cumhurbaşkanı Emmanuel Macron 
da benzer bir eleştiride buluşmuştu 
geçtiğimiz günlerde. Gelecek 
tartışılıyor. Gelecek çoktan geçmiş 
olabilir mi?

Birleşmiş Milletler, savaşları önleme 
misyonunu yerine getiremeyen, kimseye 
söz dinletemeyen, kendi görevlilerini dahi 
koruyamayan ve onları öldüren İsrail’den 
hesap soramayan bir pozisyondadır. 
Nitekim dün Birleşmiş Milletler Genel 
Sekreteri Antonio Gueterres ile 
yaptığımız görüşmede bana kayıp 
rakamını verince gerçekten çok şaşırdım. 
Ciddi sayıda Birleşmiş Milletler görevlisi 
şu anda İsrail’in katliamlarına kurban 
gitti. Birleşmiş Milletler, güçlünün haklı 
olduğu bir düzene bekçilik yapan bir 
yapıya dönüşmüş ve işlevselliğini yitirmiş 
durumdadır. Mevcut düzende Birleşmiş 
Milletler Güvenlik Konseyinin dokunulmaz 
beş üyesi, istediğini acımasızca 
yapabiliyor. Zaten geçici üyelerin 
herhangi bir fonksiyonu yok.  Konseye 
geçici üye olarak alınan devletler orada 
idare ediliyorlar. Peki bu daimi üyeler 
nerelerden? Asya, Avrupa, Amerika… Dini 
noktada da dünyada Müslüman ülkelerin 
sayısı belli, ama Müslüman ülkelerden 

hiçbiri daimi üyeler arasında yer almıyor. 
Şimdi Afrika daimi üyelik istiyor. Peki 
Birleşmiş Milletler Güvenlik Konseyinde 
Afrikalıya yer var mı, yok. Japonya 
üyelik istiyor mu, istiyor. Peki yer var 
mı, yok. Avrupa’dan Almanya istiyor. 
Almanya’ya da yer yok. Türkiye olarak 
biz de istiyoruz. Bize de yer yok. Niye? 
Türkiye olarak biz, Almanya, Japonya 
burada istediğini alamayan ülkeler 
konumunda. Biz haklı talebimize devam 
edeceğiz. Sayın Guterres de yaptığımız 
görüşmede bize hak verdi ama bu 
hakkı teslim etmek gibi bir güçleri, bir 
imkanları da yok.

İSRAİL’İN LÜBNAN’A 
SALDIRMASI
Birleşmiş Milletler hitabınızda da 
ifade ettiniz, İsrail, Gazze’den sonra 
Lübnan’a da saldırmaya başladı. 
Bunu, İsrail’in aslında savaşı bölgeye 
yaymaya çalıştığına bir delalet olarak 
değerlendirdiniz. Bir de İran’ın İsrail’e 
vermek istediği cevap hakkının 
mahfuz olduğuna dair yaklaşımı 
var. Bunu da katarak olası bölgesel 
bir savaş durumunda Türkiye’nin 
pozisyonu, durduğu yer nasıl olur? 
Nasıl bir aksiyon alır ya da almaz?

Her şeyden önce burada çok ciddi 
bir travma yaşanıyor. Bu travmada 
acıyı çeken maalesef Lübnan halkı. 
Bugün Lübnan’ın güneyinin tahliyesini 
izledim. Çok acımasız bir tablo var.  
Herkes at arabalarında ve çoluk 
çocuk bölgeyi boşaltıyorlar. Hakikaten 
canımız yanıyor. Bu kadar acımasız, bu 
kadar korkunç bir tabloyla bölgemiz 
karşı karşıya. 6 milyon nüfusu olan 

YENİ ANAYASA VE İLK 4 MADDE
Yeni Anayasanın zorunluluk olduğunu her 
fırsatta ifade ediyorsunuz. İlk 4 maddenin de 
Cumhur İttifakı’nın kırmızı çizgisi olduğunu 
söylediniz. Ancak muhalefetin çeşitli 
gerekçelerle sürece katılmama gibi bir direnci 
var. Muhalefetin bu ısrarlı uzlaşma arayışınızda 
samimi davranacağını düşünüyor musunuz?

Muhalefetin bir defa başta bu ilk 4 madde 
olmak üzere, bu konularda zaten herhangi bir 
ciddiyeti söz konusu değil. Onlar bunu sadece 
söylerler. Ama bu noktada iktidar ne söyler ne 
düşünür, böyle bir düşünceleri yok. Biz Cumhur 
İttifakı olarak bu konuda durduğumuz yerdeyiz, 
kararlıyız ve aynı kararlılıkla yolumuza devam 
ediyoruz. Türkiye’yi geleceğe, çağın gereklerine 
uygun, sivil, kapsayıcı, özgürlükçü yeni bir 
anayasa ortaya koymadan hazırlayamayız. Hiç de 
çekinmemeliyiz. Bakın dünya hızla değişiyor. 45-
50 yıl öncesinin bakış açısıyla, üstelik darbeciler 
tarafından kaleme alınmış, yamalı bohçaya 
dönmüş bir anayasa ile bu değişime ayak 
uydurmak mümkün değil. Bizim çok diri, yeni bir 
anayasa ile geleceğe yürümemiz lazım. Konuyu 
ilk 4 maddeye sıkıştırmadan, “Biz nasıl bir 
anayasa yapmalıyız?” sorusuna odaklanmalıyız. 
Bizim anayasanın ilk 4 maddesiyle herhangi bir 
sorunumuz söz konusu değil. Bütün bunlarla 
beraber anayasanın satırları arasında dolaşan 
darbeci zihniyetle bizim problemimiz var. 
Ülkemizin gençlerinin geleceğini inşa edecek, 
onları dünya ile rekabete hazırlayacak vizyoner 
bir anayasaya bizim ihtiyacımız var. Biz bunu 
yapacağız. Zaten Cumhur İttifakı olarak Milliyetçi 
Hareket Partisi hazırlıklarını yaptı. Biz aynı 
şekilde hazırlıklarımızı yaptık. Bu hazırlıkları 
birbiriyle bütünleştirerek yolumuza inşallah 
devam edeceğiz. Güçlü bir anayasayı inşallah 
oluşturacağımıza inanıyorum.
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Lübnan’dan söz ediyoruz. Bu insanlar 
nereye, nasıl kaçacaklar? Oralarda nasıl 
yaşam sürdürecekler? Bunlar aç, açıkta, 
giyim kuşam yok araçlarında. Battaniyeleri, 
neleri buldularsa onları, yanlarına alıp 
bölgeyi terk ediyorlar. Bu Lübnan, rahmetli 
Refik Hariri’nin döneminde bir başka 
Lübnan’dı. Çok daha zengindi, güçlüydü. 
Ama şu anda artık o Lübnan kalmadı. Şimdi 
Lübnan’ın yeniden kendine gelmesi için 
onlara imkanlar sağlayacağız, bu durumu 
yeniden nasıl aslına dönüştüreceğiz onu 
düşüneceğiz? Temennimiz odur ki Lübnan 
bir an önce bu travmayı atlatsın. Bugünkü 
televizyon yayınlarında izlediğim kadarıyla 
Lübnan’ın durumu çok kötü. Rabbim yar ve 
yardımcıları olsun. Diğer taraftan İsrail bir 
rüya görüyor, o rüyasını gerçekleştirmek için 
bölgemizdeki halkların yaşamlarını kabusa 
çevirmeyi de göze almış gibi görünüyor.  
Zamanında Hitler de bir rüya görmüştü ve 
o da çeşitli milletlere mensup halklara kabus 
yaşatmıştı. Neticede gördüklerinin bir rüya 
olduğunu net bir şekilde anladı. Er ya da 
geç günümüzün Hitleri Netanyahu da bu 
gerçekle yüz yüze gelecek. Herkesin bir 
planı var ama biz inanıyoruz ki Allah’ın da bir 
hesabı var.

RUSYA-UKRAYNA SAVAŞI
Ukrayna Devlet Başkanı Zelenskiy’i kabul 
etmiştiniz. Ukrayna Cumhurbaşkanı’nın 
daha önce olası bir barış konferansında 
aralarında Türkiye’nin de olduğu ülkelerle 
istişareler yapıldığını söylediğini biliyoruz. 
Ukrayna barış konferansı ile ilgili konu 
gündeme geldi mi? Eğer böyle bir durum 
olursa, olası bir barış konferansı Türkiye’de 
mi yapılacak?

Biz bu konferansın içinde yer almaya 
hazır olduğumuzu söyledik. Bu konuda yine 
aynı şekilde gerek Dışişleri Bakanı Hakan 
Fidan gerek istihbarat teşkilatımız onlarla 
irtibat halinde olacaklar. Temennimiz odur 
ki bölgeye bu barışı getirebilme noktasında 
Türkiye olarak biz bu işin bir yerinde yer 
alırız. Biz Ukrayna-Rusya savaşında adil bir 
barışı belki de en çok arzulayan ülkeyiz. 
Elimizi taşın altına koymaktan çekinmedik ve 
barış için çabalıyoruz. Bu savaşın diplomasi 
ve diyalog yoluyla sona ermesi mümkündür. 
Yeter ki sorunları bu yolla çözebileceğimize 
hem savaşan taraflar hem diğer aktörler 
inansın. Şu anda maalesef buna yakın değiliz. 
Biz hem Ukrayna hem Rusya tarafıyla 
görüşebiliyor olmamızı barışa giden yolda 
bir avantaj olarak görüyoruz. Bu zorlu yolu 
yürüyebilir ve hedefe ulaşabilirsek, insanlığa 
büyük hizmet etmiş olacağız. Taraflar 

kışkırtmaları, silahlanma yarışını, insanların 
değil silahların konuştuğu bir düzeni terk 
etmeden, barış umudu somut bir biçimde 
doğmayacak. Fakat biz yılmadan o umudu 
aramayı sürdüreceğiz. Gayretleri artıracak ve 
daha çok çalışacağız.

TÜRKİYE’NİN NATO’DAKİ 
ÖNEMİ
Görevden ayrılan NATO Genel Sekreteri 
Jens Stoltenberg veda konuşmasında 
“Güneyde Türkiye olmadan Avrupa 
Kıtası’nın güvenliği öngörülemez, 
imkansız” diye bir açıklama yaptı. Bu 
açıklamayı nasıl değerlendirdiniz? Avrupa 
Türkiye’nin yeterince kıymetini biliyor mu? 
Oranın bakışını nasıl değerlendiriyorsunuz? 

Ben Sayın Stoltenberg’e hakikaten görevi 
boyunca Türkiye’yle olan münasebetlerini 

en ideal şekilde sürdüren bir Genel Sekreter 
olarak bakıyorum. NATO Genel Sekreterliği 
boyunca bunu başarıyla sürdürdü. Türkiye’yle 
münasebetlerinde de hiçbir zaman olumsuz 
bir çizgi çizmedi. Sayın Rutte ile bakalım 
bu durum nasıl devam edecek? Yeni 
Genel Sekreter Mark Rutte ile de Hollanda 
Başbakanlığı süresi içerisindeki dostluğumuz 
iyiydi. İnşallah NATO Genel Sekreterliği’nde 
de bu dayanışmayı, bu birlikteliği yine devam 
ettiririz. Kurucu değerlerinden uzaklaşan 
ve onlara sahip çıkamayan uluslararası 
kuruluşlar ve ittifaklar yozlaşır. Bu temel 
arızayı gideremezlerse artık ana görevlerini 
dahi yapamaz hale gelirler. NATO eğer 
“hepimiz birimiz, birimiz hepimiz için” ilkesini 
“hepimiz bazılarımız için, bazılarımız hepimiz 
için” gibi bir forma dönüştürme tehlikesi ile 
yüz yüze gelirse o yozlaşma başlar. Bunun 
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için tedbirler almak ve vakit geçirmeden 
uygulamak gerekir. Hele konu güvenlik 
gibi hayati bir husus ise ilkelerden milim 
sapma olmamalıdır. Türkiye, NATO içerisinde 
yükümlülüklerinin de sorumluluklarının da 
farkında olan ve bunları eksiksiz yerine 
getiren güvenilir bir müttefiktir. Türkiye’nin 
NATO için ne kadar kıymetli olduğunu 
Avrupa’nın bildiği ancak zaman zaman bunu 
göz ardı ettiğini görüyoruz.

ERMENİSTAN’LA İLİŞKİLER
Ermenistan Başbakanı Nikol Paşinyan’la 
bir görüşmeniz oldu. Paşinyan bugüne 
kadar verdiği mesajlarda hem Türkiye 
ile hem Azerbaycan ile ilişkileri daha 
ileri bir seviyeye çıkarma noktasında 
arzulu olduğunu ifade ediyor. Dünkü 
görüşmenizde özellikle Zengezur 
Koridoru’nu dikkate alarak Türkiye-
Ermenistan ilişkileri ve Türkiye-Azerbaycan 
ilişkileriyle daha ileri bir noktaya 
geçirebilecek kararlar alınabilir mi?

Sayın Paşinyan’ın yaklaşımına baktığımız 
zaman olumsuz bir havada görünmüyor. 
Türkiye olarak bizden Ermenistan-
Azerbaycan arasındaki barış anlaşmasını, 
huzur içinde komşular olarak yaşamalarını 
bir an önce sağlamamızı istiyorlar. Biz 
de zaten bunun peşindeyiz, bunun 
gayreti içerisindeyiz. Temennim odur ki, 
Azerbaycan-Ermenistan arasındaki bu 
gelişmeleri inşallah peyderpey halledelim, 
çözelim ve Azerbaycan-Ermenistan 
arasındaki bu sıkıntıları aşmak suretiyle 
artık yola revan olalım. Çünkü her iki taraf 
aslında barıştan yana. Şu anda Azerbaycan 
böyle bir beklentinin, gayretin içerisinde. 
Ermenistan’da da bunu gördük. Bizler 
oluşacak huzur ve barış ikliminin herkes için 
en iyisi olacağını düşünüyoruz. Ermenistan 
ile Azerbaycan barışı iki ülke için de yeni 
fırsatlar ve kazançların kapısını aralayacaktır. 
Türkiye ile Ermenistan arasındaki 
normalleşme süreci de bu barış sürecinin 
olumlu neticelenmesi ile müspet istikamette 
etkilenecektir.

SUBAYLARIN KILIÇLI YEMİNİ
Benim sorum AK Parti’ye ilişkin olacak. 
Kongre sürecini başlattınız ve çok güçlü 
bir değişim sinyali veriyorsunuz. Neyi ve 
neleri değiştirmeyi düşünüyorsunuz? Bir 
de 15 Temmuz’dan sonra sivil asker ilişkileri 
özellikle de silahlı kuvvetlerin demokratik 
dönüşümü konusunda çok önemli adımlar 
attınız ama belli ki bir ikinci kademe reform 
bir ihtiyaçta Ankara’daki son kılıç çatma 
hadisesinden sonra ortada duruyor gibi. 
Bu noktada da birtakım tedbirler alacak 

mısınız?
Biz Türkiye’ye 23 yıldır yeniyi anlatıyor 

ve yeniyi sunuyoruz. O yeninin içinde bizi 
biz yapan değerlerimiz en taze biçimde 
yer alıyor. Hazreti Mevlana’nın dediği gibi 
pergelimizin bir bacağı işte o değerlerde 
sabit, diğer bacağımız alemi dolaşıyor. Biz, 
milletin mesajını en doğru biçimde okuduk, o 
mesajı gereğini yerine getirmek için değişim 
diyoruz. Sözünü ettiğimiz değişim bir 
yeniden doğuş hamlesidir. Yunus’un dediği 
gibi “Her dem yeniden doğarız. Bizden kim 
usanası?” Biz şimdi bunun gereğini yerine 
getiriyoruz.

Kılıç meselesine gelince, bu mesele 
birkaç kendini bilmezin ne yazık ki ortaya 

koyduğu bir karmaşaydı. Şu anda gerek 
Milli Savunma Üniversitesi, gerek Kara 
Kuvvetleri Komutanlığı, gerekse Milli 
Savunma Bakanımız, müşterek çalışmalarını 
sürdürüyorlar ve bu işin içerisindekiler 
kimlerse bunların hak ettikleri cezayı almasını 
temin edeceğiz. Burası kendini bilmezlerin 
at oynattığı bir meydan değil. Biz bu 
kendini bilmezlerin at oynattığı meydana 
ülkemizi kesinlikle bırakamayız. Buna göre 
de adımımızı atacağız. Savunma Bakanımız 
ve Savunma Üniversitemizin başındaki 
hocamızla bir araya geldik, görüşmelerimizi 
yaptık ve inşallah en kısa zamanda bu işi 
neticeye ulaştıracağız.



Cumhurbaşkanımız  Erdoğan’ın 
açıklamaları şöyle:
Yatırım Danışma Konseyi 
Toplantımız nedeniyle sizleri 

İstanbul’da ağırlamaktan büyük memnuniyet 
duyuyorum. Konseyde iletilen teklif 
ve tavsiye ülkemizin yatırım ortamını 
iyileştirirken göz önünde bulundurduk. 
Devrim niteliğinde adımlar attık. Bunlar 
sayesinde ülkemiz doğrudan yatırımların 
yöneldiği öncü destinasyonlardan biri 
haline geldi. Türkiye Yüzyılı’nı yatırım yüzyılı 
yapmaya kararlıyız.

Sizlerin de bildiği üzere Covid 19 
sonrasında küresel tedarik zincirlerinde 
yaşanan kırılmalar, jeopolitik gerilimler 
ticareti ve yatırımları yeniden şekillendiriyor. 
Türkiye sahip olduğu üretim kabiliyeti, 
altyapısı, nitelikli insan kaynağı ve küresel 
entegrasyonuyla dönüşüm sürecine en 
hızlı adapte olan ülkelerin başında geliyor. 
Yılbaşında Süveyş Kanalı’nda yaşanan kriz 
dünya ticaretinin ne kadar kırılgan olduğunu 
ortaya koymuştur. Türkiye alternatif ulaşım 
rotaları sunarak güvenilir partner olduğunu 
ispatlamıştır.

2002 yılında 36 milyar dolar ihracatla 
dünya ticaretinden binde 5 pay alırken 
bugün 256 milyar dolara ulaşan ihracatımızla 
payımızı yüzde 1’in üzerine çıkardık. Burada 
sadece hacim artışından bahsetmiyoruz. 
İhraç ettiğimiz ürünlerin teknoloji 
kompozisyonunu da genişlettik. Son 21 yılda 
yıllık ortalama 5.4’lük büyüme kaydederek 
satın alma gücü paritesine göre 11. sıraya 
yükseldik.

Uluslararası doğrudan yatırımlarda bu 
süreçte bizlere katkı sundu. 2003’ten önceki 
30 yılda sadece 15 milyar dolar yatırım alan 
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MUHALEFET 
HAVANDA SU 
DÖVÜYOR
Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan, 
Cumhurbaşkanlığı Dolmabahçe Ofisi’nde Yatırım Danışma 
Konseyi 10. Toplantısı’na katıldı. Cumhurbaşkanımız  
Erdoğan“2002 yılında 36 milyar dolar ihracatla dünya 
ticaretinden binde 5 pay alırken bugün 256 milyar 
dolara ulaşan ihracatımızla payımızı yüzde 1’in üzerine 
çıkardık. Burada sadece hacim artışından bahsetmiyoruz. 
İhraç ettiğimiz ürünlerin teknoloji kompozisyonunu da 
genişlettik. Son 21 yılda yıllık ortalama 5.4’lük büyüme 
kaydederek satın alma gücü paritesine göre 11. sıraya 
yükseldik” dedi. Erdoğan ayrıca “Muhalefetin kendi iç 
çekişmelerini gölgelemek amacıyla gündeme getirdiği 
erken seçim tartışmalarını havanda su dövmek olarak 
görüyoruz. Seçimsiz 3,5 yıl vardır” dedi.
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Türkiye son 20 yılda 268 milyar dolarlık 
yatırım çekti. 2002 yılında ülkemizde 
yalnızca 5600 uluslararası sermayeli şirket 
faaliyet gösteriyordu. 83 binden fazla bugün 
çok uluslu şirkete ev sahipliği yapıyoruz. 
Burada karşılıklı bir kazan kazan durumu söz 
konusu. 15 yılda Türkiye’de gerçekleştirilen 
ihracatın yaklaşık yüzde 31’ini uluslararası 
sermayeli şirketler yaptı. Türkiye’nin imalat 
sanayi yatırımlarındaki liderliği de dikkat 
çekicidir. Yeni dönemde de uluslararası 
yatırımların tercih ettiği lider ekonomilerden 
biri olmaya devam edecektir.

“ENFLASYONUN 
KONTROL 
ALTINA ALINDIĞI 
DÖNEME GİRMİŞ 
BULUNUYORUZ”

12. Kalkınma Planı, OVP ve uluslararası 
doğrudan yatırım stratejisi gibi belgelerle 
ekonomideki yol haritamızı belirledik. 
OVP’nin temel hedeflerinden biri yıllık yüzde 
5’in üzerinde ekonomik büyümedir. Dijital 
dönüşüm, yeşil ekonomi, enerji verimliliği 
konularına ağırlık veriyor, yatırımları 
hızlandırmayı planlıyoruz. Son dönemde 
açıklanan büyüme, dış ticaret ve enflasyon 
verileri programın çalıştığını ortaya koyuyor. 
Enflasyonun kontrol altına alındığı döneme 
girmiş bulunuyoruz. Mikro ekonomilerde 
elde ettiğimiz yatırım ortamının iyileştirilmesi 
çalışmalarıyla destekliyoruz.

KVKK, yenilenebilir enerji, girişim 
sermayesi gibi önemli konularda ilerlemeler 
kaydedildi. Yatırımcılarımız için önem arz 
eden konularda çalışmalarımız tüm hızıyla 
devam ediyor.

Uluslararası doğrudan yatırım 
stratejimizdir. 29 Temmuz’da paylaştığımız 

stratejiyi nitelikli yatırımları ülkemize 
kazandıracak yol haritası olarak tasarladık. 
Stratejiyle yüksek katma değerli 
sürdürülebilir dijital dönüşümü destekleyen 
yüksek teknolojiye dayalı yatırımları ülkemize 
daha fazla çekmek istiyoruz. 2028 yılında 
payımızı yüzde 1.5’e çıkaracağız.

“MUHALEFET 
HAVANDA SU 
DÖVÜYOR”

Biz iktidar ve ittifak olarak tüm 
planlarımızı 2028’e göre yapıyoruz. Milletin 
14-28 Mayıs seçimlerinde verdiği yetkiyi 

sonuna kadar en güzel en verimli şekilde 
kullanma çabasındayız. Muhalefetin kendi iç 
çekişmelerini gölgelemek amacıyla gündeme 
getirdiği erken seçim tartışmalarını havanda 
su dövmek olarak görüyoruz. Seçimsiz 3,5 
yıl vardır. Ekonomi, savunma, demokrasideki 
hedeflerimize ancak 3,5 yılın hakkını vererek 
ulaşabiliriz. Bunun dışındaki her gündem 
sanaldır. Ülkenin enerjisini tüketmeye yönelik 
fuzuli hamlelerdir. Cumhurbaşkanlığı Yatırım 
Ofisimiz 7/24 sizlerin hizmetindedir. İlgili 
bakanlıklarımız da sizlere gereken desteği 
vermeye hazırdır. Türk ekonomisine güvenen 
herkesin yanında olduğumuzu ve olacağımızı 
bilmenizi isterim.

“MECLİS 1 EKİM’DE AÇILIYOR”
1 Ekim itibarıyla yeni yasama yılımız başlayacak. Meclisin açılmasıyla birlikte iklim 
kanunu gündeme gelecek. Kanunla sanayimizde yeşil dönüşüm sürecini hızlandıracağız. 
Emisyon ticaret sisteminin kurulmasına yönelik çalışmalar devam ediyor. Sanayimizin 
dönüşümünü destekleyecek ve rekabet gücümüzü artıracağız. 30 milyar dolar bütçeyle 
desteklenen bu programla 8 öncelikli alandaki yatırım başlığında önemli imkanlar 
sunacağız. Birçok sektör programdan faydalanacaktır.



Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan, İstanbul’da Basketbol 
Gelişim Merkezi’nin açılış töreninde açıklamalarda bulundu. 
Konuşmasında spor yatırımlarının önemine vurgu yapan Erdoğan, 
“Gelişmiş birçok ülke spor şehirlerine stratejik yatırımlar olarak 
bakmıştır. Spor yatırımlarının o şehirleri nasıl küresel marka haline 
getirdiğini görüyoruz. İstanbul da bu şehirler arasında yerini alacaktır 
inşallah. Şu an içinde bulunduğumuz muazzam eserle İstanbul hem 
tarih, hem kültür sanat hem de sporun başkenti olacak.” dedi.
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İSTANBUL TARİH, 
SANAT VE SPORUN 
BAŞKENTİ OLACAK

Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip 
Erdoğan, Zeytinburnu’nda bulunan 
Basketbol Gelişim Merkezi Açılış 
Töreni’ne katıldı. Törende konuşan 
Cumhurbaşkanımız Erdoğan, “Her 

açıdan göğsümüzü kabartan bu güzel tesisin 
gençlerimize, basketbol tutkunlarına ve aziz 
milletimize hayırlı olmasını diliyorum. Dünya 
genelinde öne çıkan şehirler; kültür ve tarihle birlikte 
sporla da adlarını duyurmuşlardır. Gelişmiş birçok 
ülke, spor merkezlerine, şehirlerinin prestiji ve 
geleceği için stratejik yatırımlar olarak bakmışlardır. 
Barcelona‘dan Tokyo’ya, Los Angeles‘tan Londra’ya 
spor yatırımlarının o şehirleri nasıl küresel bir marka 

haline getirdiğini hepimiz 
görüyoruz. İnşallah bugünden 
sonra İstanbul’da bu şehirler 
arasında yerini alacaktır. İçinde 

bulunduğumuz muazzam eserleri İstanbul’umuz 
hem tarih, hem kültür ve sanatın, hem de sporun 
başkentlerinden biri olacaktır. Bu modern merkezin 
de hizmete girmesiyle Türk basketbolu hedeflerine 
adeta koşar adım gidecektir” diye konuştu.

 ‘ABDİ İPEKÇİ SPOR SALONU, 
TÜRK BASKETBOL TARİHİNE 
SİLİNMEZ İZLER BIRAKTI’

Erdoğan, “Burada kazanılacak zaferlerin 
uluslararası platformlarda İstanbul’u ve Türkiye’yi 
bir spor merkezi olarak tanıtacağına inanıyorum. 
Abdi İpekçi Spor Salonu ev sahipliği yaptığı nice 
unutulmaz müsabakayla Türk basketbol tarihine 
silinmez izler bıraktı. Ancak salonun başta depreme 
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dayanıklılık olmak üzere ciddi riskleri 
vardı. Ayrıca eski salon iyice yıpranmış, 
yorulmuş ve beklentileri karşılayamaz 
hale gelmişti. Bunun üzerine süratle 
harekete geçtik. Türkiye’ye ve Türk 
basketboluna yakışır bir tesis inşa 
edelim istedik. 2021 yılının sonunda 
stadyumun ihalesini yaparak çalışmaları 
başlattık. Düzenli basketbol oynayan bir 
sporsever olarak; projenin her aşamasını 
bizzat takip ettim. Yaklaşık 3 senelik 

yoğun çabaların neticesinde hamdolsun 
bugün de projeyi gençlerimizin 
ve basketbol severlerin hizmetine 
sunuyoruz. Biz burada sadece modern 
bir spor kompleksi değil, aynı zamanda 
Türk basketboluna yetenek kazandırma 
merkezi inşa ettik” ifadelerini kullandı.

 Cumhurbaşkanımız Erdoğan, spor 
kompleksi hakkında detayları aktararak, 
“Burada sporcularımız oynadıkları 
maçlarla tarih yazacak, destan yazacak, 

milletçe hepimizin göğsünü kabartan 
başarılara imza atacaktır. Basketbol 
Gelişim Merkezi’miz hem erkek hem 
de kadın milli takımlarının yanı sıra 
altyapı takımlarının da yeni evi olacaktır. 
Merkezimiz 10 bin kişilik ana salonu, 
bin kişilik antrenman ve maç salonu, 
üç adet 500 kişilik altyapı salonları 
ile gerçekten göz dolduruyor. Ayrıca 
merkezimizde 417 adet otomobil ve 25 
adet otobüs kapasitesine sahip otopark 
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alanı bulunuyor” dedi.
Cumhurbaşkanımız Erdoğan, 

“Sporculara özel tasarlanan 
oteli, kamp merkezleri ve 
fitness salonu ile bu tesis bir 
spor merkezinin çok ötesinde 
imkanlara sahip. Türkiye 
Basketbol Federasyonu’muz 
da inşallah burada hizmet 
verecekti. Basketbol Gelişim 
Merkezi’nin bir diğer özelliği de, 
8 derslikli, toplam 200 öğrenci 
kapasiteli basketbol lisesidir. 
Genç yeteneklerimizi bu 
lisemizde kapsamlı bir eğitime 
tabi tutacağız. Böylece gerçek 
bir basketbol yıldızı olarak 
yetişmelerini sağlayacağız. 
Aynı şekilde basketbol 
kütüphanesi, basketbol müzesi 
ile gençlerimizin ufkunu 
genişleteceğiz. Merkezin 
inşasında, sıfır atık vizyonuna 
ve çevre dostu olmasına da 
özen gösterdik. 15 bin metre 
karesi peyzaj alanı olmak üzere; 
toplam 150 bin metrekare 
büyüklüğe sahip Basketbol 
Gelişim Merkezi; her bakımdan 
İstanbul’umuza yakışan, 
İstanbul’un marka değerini 
artıran bir eser oldu” şeklinde 
konuştu.

‘BASKETBOL 
TUTKUNLARINA ŞİMDİDEN 
KEYİFLİ SEYİRLER 
DİLİYORUM’
Fenerbahçe Beko ile Anadolu 
Efes takımlarına başarılar dileyen 
Erdoğan,“Tam anlamıyla bir vizyon 
projesi olan bu muhteşem spor 
tesisinin, Türk basketboluna hayırlı 
uğurlu olmasını temenni ediyorum. 
Başta Basketbol Federasyonu Başkanı 
ve ekibini, tüm alın teri olanları canı 
gönülden tebrik ediyorum. Bu önemli 
spor kompleksini ülkemize kazandıran 
Çevre Bakanlığı’mıza, Gençlik ve Spor 
Bakanlığımıza, TOKİ Başkanlığı’mıza 
Türkiye Basketbol Federasyonu‘na ve 
yüklenici firmalara şahsım, milletim 
adına teşekkür ediyorum. Merkezimizin 
açılışını 37. erkekler Cumhurbaşkanlığı 
Kupası ile yapıyoruz. Birazdan kupa 
maçına çıkacak Fenerbahçe Beko ile 
Anadolu Efes takımlarımıza şimdiden 
başarılar temenni ediyorum. Her iki 
takımımızın taraftarlarına ve basketbol 
tutkunlarına şimdiden keyifli seyirler 
diliyorum” dedi.



DELEGE 
SEÇİMLERİNE 

KADIN KOLLARIMIZ 
YOĞUN KATILIM 

SAĞLADI
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İlçelerimizden sorumlu milletvekillerimizin kıymetli katılımlarıyla aynı anda tüm 
ilçelerimizde gerçekleştirdiğimiz olağan kongre sürecimizin ilk adımı olan Delege 
Seçimimizi büyük bir coşku ve dayanışma içerisinde başarıyla tamamladık. 



Kadın kollarımızın 
yoğun katılımıyla 
gerçekleşen 
kongrelerde 

demokratik değerlerimize 
ve birlik beraberliğimize 
olan inancımızla, seçim 
sürecine katılım sağlayan tüm 
üyelerimize gönülden teşekkür 
ediyoruz. Bu süreçte sergilenen 
özveri, partimizin güçlü 
temellerine duyulan güvenin en 
somut göstergesidir.

Bundan sonraki adımlarımızı 
atarken, daha güçlü bir Türkiye 
idealiyle, daha güzel yarınlar 
için AK Parti olarak omuz 
omuza yürümeye devam 
edeceğiz. Halkımızın iradesini 
en iyi şekilde temsil etme 
sorumluluğuyla, ülkemizi daha 
ileri taşımak için var gücümüzle 
çalışmayı sürdüreceğiz.

Yeniden ve daha güçlü bir 
geleceğe doğru, ‘AK Yarınlar’ 
diyerek çıktığımız bu yolda, 
seçimlerimizin hayırlara vesile 
olmasını temenni ediyoruz.
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 Gaziosmanpaşa ve 
Bahçelievler Kadın Kolları İlçe 
Başkanlıkları olarak, toplum 
sağlığını ve çocuklarımızın 
gelişimini desteklemek 

amacıyla gerçekleştirdiğimiz seminerde, 
Çocuk Sağlığı ve Hastalıkları Uzmanı Dr. 
Semiha Yavuz’un katılımıyla “Okul Çağı 
Çocuklarının Sağlık Kontrolleri, Beslenme 
Süreçleri ve Sık Karşılaşılan Enfeksiyonlar” 
konularını ele aldık. 

Seminere katılan ailelerimize, okul 
çağındaki çocukların sağlık takibinin 
önemi, dengeli beslenme alışkanlıklarının 
geliştirilmesi ve enfeksiyonlardan 
korunma yöntemleri hakkında kapsamlı 
bilgiler aktarıldı.

Dr. Semiha Yavuz’un rehberliğinde 
gerçekleştirilen bu etkinlikte; çocukların 
düzenli sağlık kontrollerinin aksatılmaması, 
mevsim geçişlerinde bağışıklık 
sistemlerinin güçlendirilmesi ve enfeksiyon 
risklerini en aza indirmek için dikkat 
edilmesi gereken hususlar detaylı bir 

şekilde ele alındı. Ayrıca, sağlıklı beslenme 
alışkanlıklarının çocukların fiziksel ve 
zihinsel gelişimleri üzerindeki olumlu 
etkileri vurgulandı.

Toplum sağlığını desteklemeyi ve 

ailelerin bu konudaki farkındalığını 
artırmayı amaçlayan seminerimize katılım 
sağlayan tüm velilere teşekkür ediyor, 
çocuklarımızın sağlıklı ve mutlu bir okul 
dönemi geçirmelerini diliyoruz.

Ahilik, sadece ticari bir 
organizasyon olmanın ötesinde, 
ahlaki değerler, meslek ahlakı, 
yardımlaşma ve dayanışma 

üzerine kurulmuş, Türk kültürünün köklü 
bir geleneğidir. Anadolu’da 13. yüzyıldan 
itibaren şekillenen Ahilik teşkilatı; 
doğruluk, dürüstlük, saygı ve hoşgörüyü 
esas alarak esnaf ve zanaatkârlara 
rehberlik etmiş, toplumsal barış ve 
huzurun korunmasına büyük katkılar 

sağlamıştır. Ahilik Haftası da bu değerlere 
sahip çıkan, onları yaşatan ve gelecek 
kuşaklara aktaran esnaf ve zanaatkârları 
onurlandırmak için kutlanan önemli bir 
haftadır.

Bu anlamlı hafta dolayısıyla, 
Bakırköy ve Güngören Kadın Kolları 
İlçe Başkanlıklarımız olarak esnaf 
ve zanaatkârlarımızı ziyaret ederek 
Ahilik kültürünün önemini vurguladık. 
İlçelerimizdeki esnaflarımızın topluma 

sundukları hizmet ve emekleri için 
kendilerine teşekkürlerimizi sunduk. Ahilik 
geleneğinin temsil ettiği dayanışma ve 
kardeşlik ruhunu yaşatarak, ticarette 
ahlakı, dürüstlüğü ve paylaşımı esas 
alan bu kültür mirasının devam etmesi 
gerektiğine inanıyoruz.

Ahilik Haftası’nı kutluyor, toplumun 
huzuru ve ekonominin gelişimi için emek 
veren tüm esnaf ve zanaatkârlarımıza 
hayırlı, bereketli bir yıl diliyoruz.

AHİLİK HAFTASINI KUTLADIK

GAZİOSMANPAŞA VE BAHÇELİEVLER 
İLÇEMİZDEN ÇOCUK SAĞLIĞI SEMİNERİ
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İl Kadın Kolları Başkanımız Saliha Demirer, 
Kadın Milletvekillerimizle İstanbul 
özelinde çeşitli çalışmalar gerçekleştiriyor. 
Bu hafta Fatih ilçemizde kültürel bir 
ziyaret gerçekleştirildi. 

İlk ziyaret 21 Ağustos 2020 tarihli Cumhurbaşkanlığı 
Kararnamesiyle yeniden 
cami statüsüne çevrilen ve 
yakınlarda biten restorasyon 

sonrası hem ibadete hem de ziyarete 
açılan Kariye Cami’sine yapıldı. Farklı 
medeniyetlerden izler taşıyan camimizi 
İstanbul Milletvekillerimiz ile ziyaret 
ettik. Ziyaret sonrası Zeyrek Camii 
de gezilerek bilgiler alındı. Ziyarete, 
Grup Başkan Vekilimiz Özlem Zengin, Rabia İlhan, Yıldız Konal 
Süslü, Büşra Paker, Seda Gören Bölük, Behiye Eker ve Tuba Işık 
Ercan katıldı. Kültürel gezideki yerlerin tarihsel hikâyelerini Rehberci 
Ayşegül Elif Sofuoğlu anlattı. Ziyarete İl Başkan Yardımcılarımız da 
katıldı.

Son olarak İstanbul’umuzun kalbi ve tarihi ilçesi Fatih’in yeniden 
belediye başkanı olarak seçilen M. Ergun Turan başkanımızı 
yine İstanbul Milletvekillerimizle birlikte ziyaret ettik. İl Kadın 
Kolları Başkanımız, belediye başkanımıza misafirperverlikleri için 
teşekkürlerini iletti.

FATİH ZİYARETİMİZİ KADIN 
MİLLETVEKİLLERİMİZLE 

GERÇEKLEŞTİRDİK

SAHADA OLMAYA  
DEVAM EDİYORUZ
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AK Parti teşkilatlarımız 
gece gündüz demeden, 
milletimiz için aşk 
ile çalışmaya devam 
etmektir. Teşkilatımızın 
her kademesinde görev 
yapan arkadaşlarımızla 
omuz omuza vererek 
İstanbul’umuz ve İstanbullu 
hemşerilerimiz için 
gayretle çalışıyoruz. 

İstanbul’un mahallelerinde, 
sokaklarında, İstanbul’un 
geleceği adına karış karış 
gezerek hizmet etmeye 

kararlıyız. Nerede olursa olsun, hangi 
kesimden olursa olsun İstanbulluları 
asla yalnız bırakmayacağız. AK 
Parti olarak, İstanbul’un her 
köşesinde varlığımızı hissettirmek ve 
vatandaşlarımızın sorunlarına çözüm 
üretmek en büyük önceliğimizdir. 
Mahalle mahalle, sokak sokak 
dolaşarak halkımızla bir araya 
geliyor, onların taleplerini dinliyor 
ve her zaman olduğu gibi sahada, 
vatandaşlarımızın yanında olmaya 
devam ediyoruz. Bu kapsamda, 
Çekmeköy, Avcılar, Kartal, Kadıköy, 
Gaziosmanpaşa, Şişli ve Sarıyer 
İlçe Kadın Kolları Başkanlıklarımız 
ve teşkilat mensuplarımız 
saha ziyaretlerinde bulunarak, 
vatandaşlarımızla bir araya geldiler.

SAHADA OLMAYA  
DEVAM EDİYORUZ
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AK Parti’de siyaset, ülkesine ve 
milletine hizmet etmeyi şiar edinmiş 
her bireye, her kademede ve her 
alanda sonuna kadar açıktır. AK 

Parti, milletin özünden doğmuş, milletin 
partisidir. Türkiye’de kuruluşu tepeden tabana 
değil, halkın iradesiyle tabandan tepeye doğru 
şekillenmiş ilk ve tek partidir. Bu nedenle, üye 
çalışmalarımızı ve diğer tüm faaliyetlerimizi en 
ufak bir aksaklığa yer vermeden, samimiyetle 
ve büyük bir titizlikle sürdürmekteyiz.

Bu çerçevede, Çekmeköy İlçe Kadın Kolları 
Başkanlığımız ve teşkilat mensuplarımız 
üye çalışmalarına etkin bir şekilde katılım 
sağlayarak, davamızın gücünü bir kez daha 
sahada göstermişlerdir.

Türkiye Yüzyılı kapsamında 
kadın çalışmalarımıza aralıksız 
devam ediyoruz. İstanbul İl 
Kadın Başkanlığında başlatılan 

AK Kadın Akademi başlıklı çeşitli eğitim 
ve seminerleri içeren çalışmalarımızdan 
birisini Arnavutköy ilçemizde 
gerçekleştirdik.

AK Kadın Akademi Arnavutköy 
Programı başlıklı programa Arnavutköy, 
Çatalça ve Silivri ilçelerimizin kadın 
kolları teşkilatı katılım sağladı. Programa 

konuşmacı olarak Eğitimci-Yazar Fatma 
Bayram  katıldı. Programda konuşan İl 
Kadın Kolları Başkanımız Saliha Demirer, 
bilinçli kadınlar, bilinçli toplumları 
oluşturur, bu nedenle kadınlarımızın 
bilinçlenmesi için her alanda çeşitli 
eğitim ve seminerlerin verileceğini, 
bununla beraber saha çalışmalarımızın 
devam edeceğini belirtti. Programa İlçe 
Kadın Kolları Başkanlarımız ve İl Başkan 
Yardımcılarımız Gülten Terzi, Nurdan 
Turgut ve Selma Akın Patır da katıldı 

AK KADIN 
AKADEMİ 
ARNAVUTKÖY 
PROGRAMI 

ÜYE ÇALIŞMALARIMIZ DEVAM EDİYOR
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Genel Merkez Marmara Bölge 
Koordinatörümüz Gerçek Tekin ve 
İl Koordinatörümüz Mualla Varol’u 
İstanbul’umuz için gerçekleştirdiğimiz 

projeler ve çalışmalar üzerine istişarelerde 
bulunmak üzere İl Başkanlığımızda ağırladık. 
Kongre sürecini değerlendirmek ve genel 
çalışmalarımız hakkında istişare etmek üzere 
gerçekleştirilen ziyaretten memnuniyetimizi 
ifade eden İl Başkanımız Saliha Demirer, değerli 
katkılarından dolayı teşekkürlerini iletti.

İstanbul Ticaret Odası’nın 
düzenlemiş olduğu Avrupa 
yeşil mutabakat geri dönüşüm 
Seminer programına Çevre, 

Şehir ve Kültür Birim Başkanımız Özlem 
Erol ve komisyon üyelerimiz Nalan Aydın 
ve Güliz Kımıldar ile katılım sağladık. 

Çevre Şehircilik ve İklim değişikliği 
Bakanlığı Genel Müdürü Eyyüp Karahan, 
Sanayi ve Teknoloji Bakanlığı Genel 
Müdür Yardımcısı Caner Koçoğlu’nun, 
çeşitli üniversitelerden hocalarımız ve 
sektör temsilcilerinin de katılımıyla yapılan 
programda İstanbul’da geri dönüşüm, 
Avrupa yeşil mutabakatına uyum ve sınırda 
karbon düzenlemesi çalışmalarındaki son 
düzenlemeleri dinledik.

GENEL MERKEZ 
BÖLGE VE İSTANBUL 
KOORDİNATÖRLERİ 
İSTANBUL’DA

AVRUPA YEŞİL MUTABAKAT GERİ DÖNÜŞÜM SEMİNERİ
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İl Kadın Kolları Başkanımız Saliha Demirer, 
seçim sonrasında kadın kollarımıza 
teşekkürlerini iletmek üzere çeşitli ilçe 
ziyaretleri gerçekleştiriyor. Bu hafta 

Avcılara ziyaret gerçekleştirilen Başkanımız, ilçe 
çalışmaları hakkında bilgi alışverişinde bulundu. İlçe 
Kadın Kolları Başkanımız Meryem Küçük ve ekibiyle 
birlikte gerçekleşen istişare ziyaretinde Başkanımız; 
“Kadınlarımızın azmi, dayanışması ve enerjisiyle daha 
güçlü, daha müreffeh yarınlara yürüyeceğiz, birlikte 
yürüdüğümüz bu yolda, şimdiye kadar gösterdikleri 
emek ve özveri için teşkilatımıza teşekkür ederim.” dedi.

AK Parti Belediyelerimizin hizmetlerini zaman buldukça 
yerinde görerek ve yetkilisinden bilgi alarak ilgili hizmeti 
anlatmayı amaçlayan “Hizmet Yerinde Görülür” sloganıyla 
belediyelerimizin hizmetlerini görmeye devam ediyoruz. 

Bu kez İl Kadın Kolları Başkanımız Saliha Demirer ile, Arnavutköy 
Belediyemiz tarafından hayata geçirilen, çocuklarımızın akıl ve zekâ 
oyunları ile dolu eğlenceli bir dünyaya adım attıkları Çocuk Atölyesi’ni 
ziyaret ettik. Proje hakkında yerinde detaylı bilgi aldık. Başkanımıza 
ilçe başkanımız Sevilay Kırbaş da eşlik etti. Başkanımız ziyaret 
sonrasında, bu projeyi hayata geçiren Arnavutköy Belediyesine  ve 
değerli Belediye Başkanımıza teşekkürlerini iletti.

AVCILAR KADIN KOLLARIMIZI ZİYARET ETTİK

HİZMET YERİNDE GÖRÜLÜR
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İl Kadın Kolları 
Başkanımız Saliha 
Demirer, göreve 
geldiği günden beri il 

yönetim kurulu üyeleri ve ilçe 
teşkilatlarımızın bilinçlenmesi 
üzerine çeşitli etkinlikler ve 
seminerler düzenlenmeye, bu 
kapsamda çeşitli ziyaretlerle 
beraber bazı heyetleri de il 
başkanlığımızda ağırlamaya 
devam ediyor. 

İl yönetim kurulu toplantımıza 
bu hafta Kadın Sağlıkçılar Eğitim 
ve Dayanışma Vakfı’nı ağırladık. 
Aile yapısının güçlendirilmesine 
yönelik çeşitli sunumlar 
gerçekleştirdiler. Sundukları 
değerli bilgiler için teşekkürlerini 
ileten Başkanımız, toplumun 
temel taşı olan aile kurumunu 
desteklemek ve korumak için 
birlikte daha çok çalışacağız 
dedi.

KASAV VAKFINI İL 
BAŞKANLIĞIMIZDA 
AĞIRLADIK
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25 Eylül Dünya Eczacılar Günü vesilesiyle 
Kağıthane, Küçükçekmece, Bakırköy, Kartal, 
Güngören, Avcılar ve Gaziosmanpaşa Kadın 
Kolları İlçe Başkanlıkları olarak ilçelerimizdeki 
eczacılarımızı ziyaret ederek bu anlamlı 
günlerini kutladık. 

Sağlık sistemimizin vazgeçilmez bir parçası olan eczacılarımız, 
topluma verdikleri hizmet ve özverili çalışmalarıyla her zaman 
takdiri hak ediyorlar. Onların bilgi ve tecrübeleri, toplum sağlığının 
korunmasında kritik bir rol oynamaktadır.

Eczacılarımıza, pandemi döneminde de gösterdikleri üstün gayret ve 
fedakarlıklarından ötürü bir kez daha teşekkür ediyor, meslek hayatlarında 
başarılarının devamını diliyoruz. Sağlık sektöründeki emekleri ve topluma 
olan katkıları için minnettarız. Dünya Eczacılar Günü’nün tüm eczacılarımıza 
hayırlı olmasını temenni ediyoruz.

ECZACILARIMIZI UNUTMADIK




